
AJUNTAMENT D’OLIVA

Acta núm. 27/2019

SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE DE L’AJUNTAMENT CELEBRADA EL DIA
23 DE DESEMBRE DE 2019.

HORA DE COMENÇAMENT: 19.30 HORES
HORA D’ACABAMENT: 21.20 HORES
LLOC: SALA DE PLENS DE LA CASA CONSISTORIAL
CONVOCATÒRIA: PRIMERA

ASSISTENTS
Sr. ALCALDE:
DAVID GONZÁLEZ MARTÍNEZ

Srs. REGIDORS:
YOLANDA PASTOR BOLO
ENRIQUE PARRA MAÑÓ
FRANCISCO ESCRIVÁ MATA
JOAN MASCARELL ALEMANY
JOAN MATA COTS

YOLANDA NAVARRO VIZCAINO
JOSEP ESCRIVÁ SAVALL
YOLANDA BALAGUER PERICÁS
JULIO LLORCA ESTEVE
MIGUEL DOMENECH CARDONA

ANA MARÍA MORELL GÓMEZ
JOAQUÍN CALAFAT ROCHER
ANA MENA ZAMORA
MIGUEL MONZONÍS SALLEMI
M JOSEP LLORÉNS LLIDO

SALVADOR LLOPIS IBIZA
SILVIA MENA ESTEVE
ALEJANDRA TOMÁS DOMENECH

JOSÉ SALAZAR CUADRADO

ABSENTS EXCUSATS:
MIREIA FRANCESCA MORERA ALEMANY

SR. SECRETARI:
CÉSAR A. NARBON CLAVERO

SRA. INTERVENTORA:
No assisteix

A la ciutat d’Oliva, sent el dia, hora i al

lloc  indicat  a  l’encapçalament,  es

reuneixen  sota  la  presidència  que

també  consta,  els  membres  de  la

corporació  expressats  al  marge,  a

l’objecte  de realitzar  la  sessió del  Ple

de  l’Ajuntament,  amb  el  caràcter  i

convocatòria que també consten; actua

com  a  fedatari  públic  el  secretari

general de l’ajuntament.

El  Ple  es  constitueix  vàlidament,  per

complir  el  terç  legal  dels  seus

membres,  i  assisteix  el  president  i  el

secretari.

La Presidència declara oberta la sessió,

que  es  desenvolupa  d’acord  amb  el

següent Ordre del Dia: 
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AJUNTAMENT D’OLIVA

PART I. PART RESOLUTIVA, ESTUDI, INFORME O CONSULTA.

PRIMER. APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA
CORRESPONENT A 31 D’OCTUBRE DE 2019.

El Ple de l’Ajuntament, per unanimitat dels assistents, acorda aprovar l’acta de la sessió
ordinària  de  31  d’octubre  de  2019,  i  s’autoritza  la  seua  transcripció  Llibre  d’Actes
corresponent.

SEGON. DICTAMEN  CI  DE  GOVERNACIÓ  SOBRE  APROVACIÓ  DE  LA
PROPOSTA DE MODIFICACIÓ DE LA CONSTITUCIÓ DE LA COMISSIÓ
D'IGUALTAT DE L'AJUNTAMENT D'OLIVA.

Vist  el  dictamen de la  Comissió Informativa  de Governació,  de 16 de desembre de
2019, que és del següent tenor literal:

3.- Aprovar la proposta de constitució de la Comissió d’Igualtat de l’Ajuntament d’Oliva.
L’Alcaldia comenta la proposta presentada, que se sotmet al dictamen de la comissió, sent la
que es transcriu tot seguit:

«ANNA MENA ZAMORA, com a regidora-delegada d’ Igualtat i Diversitat

FORMULA PROPOSTA:
La següent adequació de la Proposta d’Acord, al respecte de la proposta de constitució de la Comissió
d’Igualtat de l’Ajuntament d’Oliva, proposat en el Plenari del dia 28/02/2019, els següents aspectes:

On diu “ TERCER.- (…)Estarà integrada per 12 representants. Hi haurà una part política (6) i una part
sindical (6) (…)

Haurà  de  dir  “TERCER.-  (…)  estarà  integrada  per  un  representant  per  cada  partit  polític  amb
representació en el consistori, el vot del qual serà proporcional i representatiu dels diferents grups polítics
(vot ponderat corresponent a la seua representativitat). En igual nombre de portaveus polítics, formaran
part  de  la  Comissió  d'Igualtat  representants  sindicals,  que  guardaran  els  mateixos  principis  de
representació  i  representativitat,  sent  el  seu  vot  igualment  proporcional  i  representatiu  (igualment
ponderat segons el criteri anterior exposat per als representants dels grups polítics)

Se  suprimeix:  “TERCER.-  (…) la  La  distribució  garantirà  la  presència  dels  que  tenen  dret
(representativitat) i de manera proporcional (…)”

Se sotmet a votació dels membres de la Comissió Informativa de Governació i amb els vots
favorables  del  Sr.  David González i  la  Sra.  María Josep Llorens,  i  l’abstenció del  Sr.  José
Salazar, el Sr. Salvador Llopis i la Sra. Yolanda Pastor, dictamina favorablement la proposta i
l’eleven al Ple de l’Ajuntament perquè adopte l’acord que tot seguit es transcriu:

«La següent adequació de la Proposta d’Acord, al respecte de la proposta de constitució de la
Comissió d’Igualtat de l’Ajuntament d’Oliva,  proposat en el  Plenari  del  dia 28/02/2019,  els
següents aspectes:
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On diu “ TERCER.- (…)Estarà integrada per 12 representants. Hi haurà una part política (6) i
una part sindical (6) (…)

Haurà de dir “TERCER.- (…) estarà integrada per un representant per cada partit polític amb
representació en el consistori,  el  vot del qual serà proporcional i representatiu dels diferents
grups  polítics  (vot  ponderat  corresponent  a  la  seua  representativitat).  En  igual  nombre  de
portaveus  polítics,  formaran  part  de  la  Comissió  d'Igualtat  representants  sindicals,  que
guardaran els mateixos principis de representació i representativitat, sent el seu vot igualment
proporcional  i  representatiu  (igualment  ponderat  segons  el  criteri  anterior  exposat  per  als
representants dels grups polítics)

Se  suprimeix:  “TERCER.-  (…)  La  distribució  garantirà  la  presència  dels  que  tenen  dret
(representativitat) i de manera proporcional (…)”

Atés que, obert el torn d’intervencions es produeixen les que tot seguit s’indiquen:

 Sra. Mena Zamora: “La proposta d’acord que es fa ara per a constituir de nou la
Comissió d’Igualtat és per a modificar, com bé ha dit el Sr. secretari, l’anterior, ja
que eren cinc representants polítics i sis representants sindicals, i ara han de ser cinc
representants polítics, ha d’haver paritat, i cinc representants sindicals. La finalitat
de la comissió, com ja sabeu anteriorment, és que hi haja una igualtat efectiva i real
dins del que és l’administració pública, igualtat de tracte i d’oportunitats entre els
dos  gèneres.  A més  a  més crec  que és  molt  important,  i  crec  que  és  l’objectiu
principal del Departament d’Igualtat, que hi haja una transversalitat real en totes les
àrees,  perquè és cert que la igualat  afecta a l’educació,  l’àmbit  educatiu,  l’àmbit
social,  l’àmbit  laboral,  fins  i  tot  empresarial.  A  més  a  més  crec  que  és  molt
important, i no dubte de la bona fe i estic segura, tota la corporació hem d’estar units
com a representants de la democràcia i la justícia social,  perquè hem de treballar
conjuntament, ja que la igualtat no és cosa d’unes poques sinó de tothom.”

 Sra. Pastor Bolo: “És un mer tràmit per a la constitució de la mesa, i per tant no li
càpiga cap dubte que,  com sempre hem fet,  va costar molt  tirar  endavant el  Pla
d’Igualtat, i sempre hem anat de la mà; per tant, no dubte com a regidora delegada
de l’àrea que serà així.”

El  Ple  de  l’Ajuntament,  per  unanimitat  dels  assistents,  acorda  aprovar  el  dictamen
transcrit anteriorment.

TERCER.  DICTAMEN  CI  D'ORDENACIÓ  DEL  TERRITORI  SOBRE
MODIFICACIÓ  DEL  PROJECTE  DE  REPARCEL·LACIÓ  CANYADES  I.
PROPOSTA  DE  L'ALCALDIA  DE  VALORACIÓ  DELS  EXCESSOS
D’ADJUDICACIÓ  I  DESESTIMACIÓ  DEL  RECURS  INTERPOSAT  PER
CONSTRUCCIONES JUST SA.

Vist el dictamen de a Comissió d’Ordenació del Territori del dia 17 de desembre de
2019, sobre l’assumpte de l’epígraf, la proposta d’acord del qual és la següent:
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“Primer. Desestimar el recurs de reposició interposat per la representació legal de la mercantil
CONSTRUCCIONES  JUST,  SA,  contra  l’acord  del  Ple  de  l’Ajuntament  adoptat  en  sessió
realitzada el dia 26 de setembre de 2019, en base a l’informe jurídic emés amb data 11 de
desembre de 2019 i, en conseqüència, confirmar íntegrament l’acord municipal adoptat.

Segon. Aprovar, provisionalment, la valoració efectuada pels Serveis Tècnics municipals amb
data 25 de novembre de 2019 per a l’excés d’adjudicació superficial i que, en el seu conjunt
suposa  la  quantitat  de  12.781,89  euros  que  s’haurà  d’incorporar  al  Compte  de  Liquidació
Provisional de la reparcel·lació, suposant això la necessitat de repercutir, de forma proporcional
als drets de cadascuna de les parcel·les afectades, la dita quantitat.

Tercer. Sotmetre  aquesta  valoració  provisional  a  un  segon  tràmit  d’informació  pública,
mitjançant anunci de la mateixa en el DOGV per període d’un mes i notificació individualitzada
a  cadascun  dels  propietaris  de  les  parcel·les  concretes  afectades  per  aquesta  valoració,  a
l’objecte que puguen formular les seues al·legacions amb caràcter previ a l’adopció de l’acord
definitiu que siga procedent.”

Atés que, obert el torn d’intervencions es produeixen les que tot seguit s’indiquen:

 Sr. alcalde: “Estem en un assumpte que ja ha estat debatut en moltes ocasions, al si
de  la  Comissió  Informativa  d’Ordenació  del  Territori  i  al  si  del  plenari,  que
s’emmarca dins del full de ruta que el 4 d’abril de 2018 va aprovar, per unanimitat,
aquest Ple. Ha passat per la publicació del Pla Parcial de 2004 perquè entrara en
vigor, diverses convalidacions de dos projectes d’urbanització, la convalidació del
projecte  de reparcel·lació,  la  modificació  del  projecte  d’urbanització  i  en aquest
moment estem en el punt set, de nou, del full de ruta, que és la modificació del
projecte  de  reparcel·lació.  Dins  del  tràmit  de  modificació  del  projecte  de
reparcel·lació  es  va  requerir  a  l’agent  urbanitzador  perquè  dins  del  compte  de
liquidació provisional efectuara una proposta de valoració de l’excés d’adjudicació
de  determinades  parcel·les,  en  aquest  cas  sense  aprofitament  urbanístic.  L’agent
urbanitzador  va  presentar  un  escrit  de  resposta  en  el  qual  considera  nul·la  tota
valoració per no tindre aprofitament, assimilant-lo en tot cas al valor rústic, amb una
quantitat de 3,61 euros per metre quadrat. Per part dels serveis tècnics municipals es
va fer un primer informe basant-se en la Llei del Sòl i Rehabilitació Urbana, de 30
d’octubre de 2015, i es va determinar que el valor que corresponia era de 93,83
euros per metre quadrat. En una proposta de la Comissió d’Ordenació del Territori,
o d’alguns membre de la comissió, es va encarregar un segon informe, signat en
aquest cas per l’arquitecte municipal i pel mateix arquitecte tècnic municipal que
havia fet el primer informe, amb nous criteris de valoració que es consideren més
adequats segons els informes jurídics,  i  determinant  un valor de 27,25 euros per
metre  quadrat.  En el  primer  informe de valoració,  perquè s’entenga,  l’arquitecte
tècnic  municipal  que  s’encarrega  de  ver  la  valoració  i  taxació  dels  terrenys,  va
calcular  el  valor actual  del sòl,  tot  aplicant  un coeficient  corrector per no tindre
aprofitament; en el segon informe el criteri utilitzat ha sigut el valor de canvi del
mateix projecte de reparcel·lació, és a dir el valor que va servir de base en el seu dia
per a valorar els terrenys dins de tota la tramitació urbanística, també aplicant, com
en l’altre cas, un coeficient corrector per no tindre aprofitament urbanística el dit
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excés  d’adjudicació.  L’informe  jurídic  conclou,  com  tenen  vostés  en  la
documentació, que en cas d’haver un preu estipulat en el projecte de reparcel·lació,
com és el cas que ens ocupa, és aquest el que té preferència per a no trencar el
principi  d’equidistribució.  A  més  a  més,  tal  com  ha  dit  el  secretari,  el  25  de
novembre  de  2019  la  mercantil  Construcciones  Just,  ha  presentat  un  recurs  de
reposició  tot  impugnant  l’acord  del  Ple  de  26  de  setembre  de  2019,  sobre  la
improcedència, que acordava aquell acord plenari, d’indemnitzar l’entubament de la
séquia,  acordava també la  improcedència  compensar  les  despeses  per  actuacions
sobre la mateixa séquia, sobre el denominat vial 7A, i també impugna en el recurs la
decisió del Ple d’incloure la valoració d’aqueixes determinades parcel·les que tenen
excés d’adjudicació en el  compte de liquidació provisional.  Els informes jurídics
proposen la seua desestimació, per tant el que es proposa votar són tres propostes
d’acord,  en  primer  lloc  desestimar  el  recurs  de  reposició  interposat  per  la
representació  legal  de  la  mercantil  Construcciones  Just.  En  segon  lloc  aprovar,
provisionalment,  la  valoració,  la  segona valoració  en  aquest  cas,  efectuada  pels
serveis tècnics municipals, perquè s’incloga en el compte de liquidació provisional.
I tercer,  sotmetre  aquesta valoració provisional a un tràmit d’informació pública,
notificant-ho a tots els propietaris  afectats,  i  a més publicar-ho al  DOGV perquè
puguen  fer  les  al·legacions  que  consideren  oportunes,  abans  de  l’aprovació
definitiva.”

 Sr. Mata Cots: “Es va parlar molt somerament en la comissió, sobre l’assumpte; jo
he estat revisant algunes dades, d’algunes transmissions que s’han pogut fer dins de
la zona de Canyades I. No sé si el preu que estem estipulant, per a la proposta de
votació, és coherent amb les vendes que ja s’han produït dins del sector; vendes de
parcel·les  que  ja  tenien  inclosos  aquestos  excessos  d’adjudicació.  L’ajuntament
mateix ja va fer una expropiació forçosa, aproximadament l’any 2014-2015, no sé
amb exactitud  l’any,  i  m’agradaria  saber  si  el  preu  que  estem proposant  ara  és
coherent amb el que es va utilitzar per a fer l’expropiació forçosa. Igualment, dels
informes no acabe de tindre clar  d’on provenen les  xifres que s’estableixen.  Els
93,83 euros inicials, passen després a ser 67, si no estic equivocat, i se li aplica un
coeficient  corrector.  És  com  si  estiguérem  aplicant  doblement  un  coeficient
corrector. Jo tinc el meus dubtes; no sé si me’ls poden resoldre.”

 Sr. alcalde: “En moltes ocasions el que diem és que les comissions informatives, on
tenen allí els tècnics municipals, són per esclarir aquestes qüestions. Ara mateix jo
no puc, no tinc tota la informació per esclarir aquestes qüestions. Dir-li com he dit
en l’exposició en què he explicat les qüestions, és una proposta de l’Alcaldia que
emana d’informes municipals, que ho raonen. En qualsevol cas, és una proposta,
com he dit al principi provisional, no és la definitiva; ara ve un tràmit d’informació
pública en el qual els diferents membres de la corporació municipal o els mateixos
propietaris  o aquelles  persones que consideren oportú;  perquè no només són els
propietaris els qui poden al·legar i plantejar aquestes qüestions. Aquestes qüestions
s’haurien d’haver plantejat al si de la comissió informativa, perquè jo ara mateix no
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li puc resoldre els dubtes que em planteja. Els tinc en consideració per a en aquest
tràmit de publicació provisional tot això ho puguem treballar.”

 Sr. Mata Cots: “Assumisc la meua part de responsabilitat, en el sentit que no vam
poder arribar a revisar-ho amb profunditat per a la comissió, perquè com sabeu hem
tingut  setmana  de  plenaris,  resolent  al·legacions  als  pressupostos;  però  de  totes
formes, veient taxacions que s’han fet anteriorment per part d’aquest ajuntament en
la zona de Canyades I, comprove que el valor real mitjà del metre quadrat en una
parcel·la de Canyades I és de 234,56; aplicant-li el coeficient corrector és on ens
apareix el 93,83 euros inicials. És a dir, la xifra de 93,83 ja tenia l’aplicació del
coeficient corrector. Després, realment no sé d’on pot eixir la xifra de 68,126 euros
el metre quadrat, a la qual se li aplica el coeficient corrector, novament, entenc, i
tenim una xifra de 27,250 euros. Jo sobre aquest assumpte, mantinc els meus dubtes,
i considere que allò més prudent per part d’aquesta corporació seria que deixàrem
aquest assumpte sobre la mesa, perquè com bé sabeu tots, l’assumpte de Canyades I
l’arrosseguem des de fa cinc anys, i crec que perquè puguem ajornar d’alguna forma
la decisió un mes, no estarem perdent el temps sinó que estaríem assegurant-nos que
estem fent les coses com toca; perquè l’assumpte de Canyades I té mar de fons, i jo
certament no acabe d’entendre les xifres, necessitaria i que dedicàrem més temps a
l’assumpte i que pugueren els serveis tècnics resoldre cadascuna de les xifres d’on
ve. La proposta de Projecte Oliva és que es quede l’assumpte sobre la mesa i que el
parlem de forma abundant per tal d’avançar sobre el full de ruta degudament i xafant
sobre ferm.”

 Sr. alcalde: “No sé si li ho he explicat al començament; el 60% és un coeficient
corrector  que  s’ha  d’aplicar  amb  independència  del  criteri  que  s’utilitze  per  a
calcular, segons els tècnics municipals, l’ús; perquè és un coeficient corrector per no
tindre aprofitament urbanístic els terrenys en qüestió. Per tant el 60% s¡aplica amb
independència del criteri. El criteri que s’ha utilitzat, com vosté ha dit, en el primer
informe és el valor actual del sòl, ho he explicat; i en el segon informe el criteri que
s’ha  utilitzar  de  base  per  al  càlcul  ha  sigut  el  valor  de  canvi  del  projecte  de
reparcel·lació original. El valor de canvi és quan hi ha una urbanització, si així ho
estipulen les bases del programa, els propietaris poden fer cessions a través de sòl o
d’una forma mixta, o econòmicament. Per tant ahí apareix una valoració que és el
valor  de  canvi.  I  aqueix  és  el  criteri  que  segons  els  informes  jurídics  que
acompanyen l’expedient, quan hi ha estipulat un valor de canvi, té preferència sobre
qualsevol altre, per no trencar el principi d’equidistribució. Això és el que diuen els
informes; no hio dic jo, i  és el que he explicat en la meua intervenció.  Si sobre
aquest  assumpte  s¡’ha  treballat  moltíssim,  Canyades  I,  vostés  ho  saben,  com  a
anteriors socis de l’equip de govern el que s’ha treballat en aquesta qüestió, i mai
s’ha tingut pressa; el que passa és que ja és una qüestió que s’allarga molt,  i  jo
entenc que hui estem davant d’una aprovació provisional, no definitiva, en la qual
estan tots els drets dels propietaris, que se’ls notificarà; tots els drets estan garantits,
perquè  s’obri  un  període  d’informació  pública  en  el  qual,  inclús  els  mateixos
regidors i regidores de la corporació podran fer tots els aclariments que vulguen. De
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totes formes, jo no tinc cap inconvenient que si no hi ha cap impediment, que aquest
assumpte puga tractar-se en una pròxima Comissió d’Ordenació del Territori.  No
m’importaria. Jo accepte la proposta de deixar-ho sobre la mesa, perquè no hi ha
pressa, però s’allarga ja al llarg de molt de temps.”

Sotmesa a  votació la proposta  verbal que realitza  el  Grup Municipal  Projecte  Oliva
perquè l’assumpte quede sobre a mesa, el Ple de l’Ajuntament, per majoria, amb 15 vots
favorables (5 del Grup Projecte Oliva, 6 del Grup Compromís per Oliva, 3 del Grup
Partido Popular i 1 del Grup Ciudadanos) i 5 abstencions (del Grup Socialista), acorda
deixar l’assumpte sobre la mesa.

QUART.  DICTAMEN  CI  D'ORDENACIÓ  DEL  TERRITORI  SOBRE
PROPOSTA  DE  L'ALCALDIA  D'APROVACIÓ  DEL  PLA  DE  PREVENCIÓ
D'INCENDIS FORESTALS.

Informats del dictamen de la Comissió Informativa d'Ordenació del Territori, de data 17
de desembre de 2019, en relació a l'assumpte de l'epígraf, que diu textualment:

“2n.-  PROPOSTA  DE  L’ALCALDIA.  APROVACIÓ  DEL  PLA  DE  PREVENCIÓ
D'INCENDIS FORESTALS. TM OLIVA. DICTAMEN.

Es dóna compte, tot seguit, de la Proposta d'Acord, de data 5 de desembre de 2019, que subscriu
l'Alcaldia, sobre l'assumpte de l’epígraf, i que es reprodueix:

“PROPOSTA D’ACORD Mitjançant Resolució de 29 de juliol de 2005, de la Conselleria de Territori i
Habitatge, es van declarar els terrenys forestals de la Comunitat Valenciana zona d’alt risc d’incendi.
Aquesta declaració suposa que, conforme a l’article 55.3 de la Llei 3/1993, les entitats locals amb terrenys
forestals en el seu territori han de redactar plans locals de prevenció d’incendis per als seus respectius
termes municipals, havent de ser remesos a la Conselleria de Medi Ambient per a la seua aprovació, a
proposta de la direcció general  competent. Aquests plans són subordinats a la planificació general  de
prevenció de demarcació de cada municipi on es trobe.

El TM d’Oliva queda inclòs dintre del Pla de Prevenció d’Incendis Forestals de la Demarcació de Polinyà
del Xúquer,  aprovat  segons la  RESOLUCIÓ de 30 de juliol  de 2013, del  conseller  de Governació i
Justícia.

Per tant, a la vista de tot allò exposat,  Oliva té l’obligació de tenir redactat  i  aprovat el Plà local de
Prevenció d’Incendis Forestals del seu terme municipal.

Amb data 29 de setembre de 2017, al DOGV 8138, es publica l’ORDRE 26/2017, de 21 de setembre, de
la  Conselleria  d’Agricultura,  medi  Ambient,  Canvi  Climàtic  i  Desenvolupament  Rural,  per  la  qual
s’estableixen les bases reguladores per a la concessió d’ajudes destinades per a la redacció de nous plans
locals de prevenció d’incendis forestals (PLPIF) o per a la revisió dels ja aprovats per part dels municipis
de  la  Comunitat  Valenciana  en  el  marc  del  Programa  de  Desenvolupament  Rural  2014/2020  de  la
Comunitat Valenciana.

Amb data 19 de febrer de 2018, al DOGV 8237, es publica la RESOLUCIÓ de 14 de febrer de 2018, del
director de l’Agència Valenciana de Foment i Garantia Agrària, per la qual es convoquen ajudes, per a
l’exercici  2018,  destinades  per  a  la  redacció  de  nous  plans  locals  de  prevenció  d’incendis  forestals
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(PLPIF) o per a la revisió dels ja aprovats per part dels municipis de la Comunitat Valenciana en el marc
del Programa de Desenvolupament Rural 2014/2020 de la Comunitat Valenciana.

Amb data 26 d’octubre de 2018, al DOGV 8411, es publica la RESOLUCIÓ de 5 d’octubre de 2018, de
la directora  general  de Prevenció d’Incendis  Forestals,  per  la qual  es  resols  la convocatòria  d’ajudes
destinades per a la redacció de nous plans locals de prevenció d’incendis forestals (PLPIF) o per a la
revisió dels ja aprovats per part dels municipis de la Comunitat Valenciana en el marc del Programa de
Desenvolupament  Rural  2014/2020  de  la  Comunitat  Valenciana,  on  en  la  posició  201  apareix
l’Ajuntament d’Oliva amb una quantia de 5.200 euros concedida a l’expedient AGLPIF/2018/001/VAL.

Amb data 12 de març de 2019, es contracten els serveis de l’empresa Bersta Ingenieria y Topografia, sota
la direcció de l’Enginyer Tècnic Forestal Santiago Barber Costa, mitjançant Decret de la Alcaldia 707/19
per a la redacció del Pla local de Prevenció d’Incendis Forestals (PLPIF), actualització del Pla local de
Cremes i el Pla d’Actuació Municipal front al risc d’Incendis Forestals (PAMRIF).

Amb data 24 de juliol de 2019 i registre d’entrada 12569, Santiago Barber Costa registra una còpia en
paper enquadernada del Pla local de Prevenció d’Incendis Forestals del TM d’Oliva i un CD-rom amb la
informació digitalitzada, remetent-se a la Conselleria d’Agricultura, Desenvolupament Rural, Emergència
Climàtica i Transició Ecològica el 29 de juliol de 2019.

Posteriorment  i  a  requeriment  de  la  Conselleria  d’Agricultura,  Desenvolupament  Rural,  Emergència
Climàtica i Transició Ecològica, es remet amb data 19 de novembre de 2019, en suport digital de CD-
rom,  l’adequació  de  la  memòria  del  PLPIF  d’Oliva  segons  les  indicacions  remeses  per  l’esmentada
Conselleria.

Vist l’informe emès per l’Arquitecte Tècnic Municipal, en data 4 de desembre de 2019, on s’indica el
següent:

“(...)
Per tant revisat el document signat en data 19 de novembre de 2019, presentat amb la designació de Pla
local de Prevenció d’Incendis Forestals del T.M. d’Oliva, redactat per l’enginyer tècnic forestal Santiago
Barber Costa, amb el número de col·legiat 5139, s’indica que s’adequa a les normes tècniques per a la
redacció  de  plans  locals  de  prevenció  d’incendis  forestals  (PLPIF)  aprovades  mitjançant  l’ORDRE
30/2017,  de  20  de  novembre,  de  la  Conselleria  d’Agricultura,  Medi  Ambient,  Canvi  Climàtic  i
Desenvolupament Rural que alhora desenvolupa l’article 140 del reglament de la Llei 3/1993, Forestal,
aprovat per Decret 98/1995, on s’exigeix el compliment del contingut mínim d’aquests tipus de plans i les
modificacions indicades per l’esmentada Conselleria.

(...)”

Per la present aquesta Alcaldia proposa al Ple, previ dictamen de la Comissió Informativa d’Ordenació
del Territori, la següent

PROPOSTA D’ACORD

PRIMER. Aprovar el Pla local de Prevenció d’Incendis Forestals del TM d’Oliva, redactat per l’enginyer
tècnic forestal Santiago Barber Costa i signat en data 19 de novembre de 2019.

SEGON. Remetre certificació del present acord a la Conselleria d’Agricultura, Desenvolupament Rural,
Emergència Climàtica i Transició Ecològica , als efectes oportuns.»

Es dóna  compte,  igualment,  de  l’informe emés  per  l’Arquitecte  Tècnic  Municipal  de  4  de
desembre de 2019, i que es reprodueix:
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ASSUMPTE: 
MEMÒRIA DE L’ACTUACIÓ JUSTIFICATIVA DEL COMPLIMENT DE LES CONDICIONS
IMPOSADES  EN  LA  CONCESSIÓ  DE  LA  SUBVENCIÓ,  INDICANT  LES  ACTIVITATS
REALITZADES I ELS RESULTATS OBTINGUTS

Vicent Llopis Cardona, Arquitecte Tècnic Municipal, referent a l’assumpte indicat informa que:

1.- ANTECEDENTS
El terme municipal d’Oliva té una extensió de 59,61 Km2 (5.993 ha), de les que 1.664 ha son forestals,
segons  el  Plà  d’Acció  Territorial  Forestal  de  la  Comunitat  Valenciana  (PATFOR),  amb un  caràcter
estratègic, al ser considerades zones susceptibles de contenir un major nivell i diversificació de serveis
ambientals front a la resta de zones forestals, el que les fa mereixedores d’una especial importància. Les
seues fites geogràfiques son amb altres termes municipals de dues comarques.  Amb els de La Safor;
L’Alqueria de la Comtessa, La Font d´En Carròs, Piles i Vilallonga i amb els de la de la Marina Alta;
L’Atzúvia, Dénia i Pego, on a més a més per l’est fita amb la mar Mediterrània.

Segons l’Institut Nacional d’Estadística, Oliva és un municipi de la Comunitat Valenciana. Situat al sud-
est de la Península Ibèrica,  en la comarca de La Safor, comptant amb 25.488 habitants, (dades Padró
26/03/2018)

La Llei  43/2003, de 21 de novembre, de forests,  modificada per Llei  21/2015, de 20 de juliol,  és la
legislació  bàsica  estatal  en  matèria  de muntanyes  i  aprofitaments  forestals.  Són els  articles  43  i  44,
relatius  a  la  defensa  i  a  la  prevenció  d’incendis  forestals,  respectivament,  els  que  encomanen  a  les
administracions  públiques  competents  a  coordinar-se  i  a  l’adopció  de  mesures  per  a  la  prevenció
d’incendis forestals, siga quina siga la titularitat de les muntanyes. 

La planificació de la prevenció d’incendis forestals a la Comunitat Valenciana es realitza a través de
diferents figures que es corresponen amb distints àmbits territorials. Des dels plans locals de prevenció
d’incendis forestals,  d’àmbit  local,  als plans de prevenció d’incendis  forestals de demarcació d’àmbit
supracomarcal, passant pels plans de prevenció de parcs naturals.

Així  doncs,  la  Comunitat  Valenciana  s’ha  dotat  d’una completa planificació  en prevenció  d’incendis
forestals d’àmbit supracomarcal, per mitjà de l’aprovació d’un pla de prevenció d’incendis per a cada una
de les demarcacions forestals que constitueixen l’àmbit territorial autonòmic. Aquesta planificació és el
marc de referència i coordinació entre les distintes administracions públiques amb competències en la
matèria i en col·laboració amb els particulars, sent competència de l’administració de la Generalitat la
planificació, coordinació i execució de les mesures i accions necessàries per a la prevenció i lluita contra
els incendis  forestals,  conforme a l’article  55.1 de la  Llei  3/1993, de 9 de desembre,  Forestal  de la
Comunitat Valenciana. El TM d’Oliva queda inclòs dintre del Pla de Prevenció d’Incendis Forestals de la
Demarcació de Polinyà del Xúquer, aprovat segons la RESOLUCIÓ de 30 de juliol de 2013, del conseller
de Governació i Justícia.

Mitjançant Resolució de 29 de juliol de 2005, de la Conselleria de Territori i Habitatge, es van declarar
els terrenys forestals de la Comunitat Valenciana zona d’alt risc d’incendi. Aquesta declaració suposa
que, conforme a l’article 55.3 de la Llei 3/1993, les entitats locals amb terrenys forestals en el seu territori
han de redactar plans locals de prevenció d’incendis per als seus respectius termes municipals, havent de
ser remesos a la Conselleria de Medi Ambient per a la seua aprovació, a proposta de la direcció general
competent. Aquests plans són subordinats a la planificació general de prevenció de demarcació de cada
municipi on es trobe.

Per tant, a la vista de tot allò exposat,  Oliva té l’obligació de tenir redactat  i  aprovat el Plà local de
Prevenció d’Incendis Forestals del seu terme municipal.

2.- SEQÜÈNCIA
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Amb data 29 de setembre de 2017, al DOGV 8138, es publica l’ORDRE 26/2017, de 21 de setembre, de
la  Conselleria  d’Agricultura,  medi  Ambient,  Canvi  Climàtic  i  Desenvolupament  Rural,  per  la  qual
s’estableixen les bases reguladores per a la concessió d’ajudes destinades per a la redacció de nous plans
locals de prevenció d’incendis forestals (PLPIF) o per a la revisió dels ja aprovats per part dels municipis
de  la  Comunitat  Valenciana  en  el  marc  del  Programa  de  Desenvolupament  Rural  2014/2020  de  la
Comunitat Valenciana.

Amb data 19 de febrer de 2018, al DOGV 8237, es publica la RESOLUCIÓ de 14 de febrer de 2018, del
director de l’Agència Valenciana de Foment i Garantia Agrària, per la qual es convoquen ajudes, per a
l’exercici  2018,  destinades  per  a  la  redacció  de  nous  plans  locals  de  prevenció  d’incendis  forestals
(PLPIF) o per a la revisió dels ja aprovats per part dels municipis de la Comunitat Valenciana en el marc
del Programa de Desenvolupament Rural 2014/2020 de la Comunitat Valenciana.

Amb data 26 de març de 2018, els Serveis Tècnics Municipals redacten l’Informe justificatiu referent a la
necessitat de la redacció del Pla local de Prevenció d’Incendis Forestals (PLPIF).

Amb data 27 de març de 2018, els Serveis Tècnics Municipals redacten la Memòria justificativa referent a
la necessitat de la redacció del Pla local de Prevenció d’Incendis Forestals (PLPIF).

Amb data 5 d’abril de 2019, la Secretaria Acctal de l’Ajuntament d’Oliva CERTIFICA que l’Ajuntament
en Ple, en sessió ordinària celebrada el dia 4 d’abril de 2018, adoptà, entre d’altres, el següent acord:
CINQUÉ.- Dictàmen CI d’Ordenació del Territori sobre proposta d’ajudes per a la redacció del Pla local
de Prevenció d’Incendis Forestals.

On s’adopten els següents acords:
- Aprovar la sol·licitud per a la subvenció de la redacció del Pla local de Prevenció d’Incendis

Forestals.
- Aprovar el  compromís de consignar 10.500 euros (iva inclòs) en el  pressupost  municipal  de

l’exercici 2018, corresponent al total de la redacció de l’esmentat Pla.
- Donar trasllat del present acord a la Presidència de la Generalitat Valenciana i als Departaments

d’Hisenda, Contractació i Urbanisme per al seu coneixement i efectes oportuns.

Amb data 5 d’abril de 2018, es registra telemàticament la sol·licitud d’ajudes destinades per a la redacció
de nous plans locals de prevenció d’incendis forestals (PLPIF) o per a la revisió dels ja aprovats per part
dels  municipis  de  la  Comunitat  Valenciana  en  el  marc  del  Programa  de  Desenvolupament  Rural
2014/2020 de la Comunitat Valenciana, amb el número de registre d’entrada GVRTE/2018/65831, O.
Registral GVRTE-GV13SUGUS.

Amb data 14 de juny de 2018, es rep un correu electrònic on s’indica que s’ha processat la sol·licitud de
subvenció amb número de registre GVRTE/2018/65831 de data 05/04/2018 i li s’ha assignat l’expedient
AGLPIF/2018/0011/VAL.

Amb data 26 d’octubre de 2018, al DOGV 8411, es publica la RESOLUCIÓ de 5 d’octubre de 2018, de
la directora  general  de Prevenció d’Incendis  Forestals,  per  la qual  es  resols  la convocatòria  d’ajudes
destinades per a la redacció de nous plans locals de prevenció d’incendis forestals (PLPIF) o per a la
revisió dels ja aprovats per part dels municipis de la Comunitat Valenciana en el marc del Programa de
Desenvolupament  Rural  2014/2020  de  la  Comunitat  Valenciana,  on  en  la  posició  201  apareix
l’Ajuntament d’Oliva amb una quantia de 5.200 euros concedida a l’expedient AGLPIF/2018/001/VAL.

Amb data  25 de febrer de 2019, els Serveis Tècnics Municipals redacten l’Informe tècnic de valoració
dels pressupostos presentats per a la redacció del Pla local de Prevenció d’Incendis Forestals (PLPIF),
actualització del Pla local  de Cremes i el  Pla d’Actuació Municipal front al risc d’Incendis Forestals
(PAMRIF) i proposta d’adjudicació.
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Amb data 12 de març de 2019, es contracten els serveis de l’empresa Bersta Ingenieria y Topografia, sota
la direcció de l’Enginyer Tècnic Forestal Santiago Barber Costa, mitjançant Decret de la Alcaldia 707/19
per a la redacció del Pla local de Prevenció d’Incendis Forestals (PLPIF), actualització del Pla local de
Cremes  i  el  Pla  d’Actuació  Municipal  front  al  risc  d’Incendis  Forestals  (PAMRIF),  referenciat  amb
l’expedient de contractació municipal SERV-SEC/18-2019, amb el següent pressupost detallat:

U Descripció Import (€) Total (€)
1 Honoraris  redacció  PLPIF.  (Redacció  tècnica,  visites  al

TM Oliva, ajudes a la presentació del PLPIF, reunions amb
grups  locals,  seguiment  i  esmena  de  possibles
requeriments) 5.300,00

2 Reprografia.  (Cartografia,  còpies,  enquadernacions,
digitalització)* 100,00

3 Adequació del Pla Local de Cremes al PLPIF 400,00
IMPORT TOTAL PLPIF 5.800,00

4 Honoraris redacció PAMRIF. (Redacció tècnica, visites al 
TM Oliva, ajudes a la presentació del PAMRIF, reunions amb
grups locals, seguiment i esmena de possibles requeriments) 1.900,00

5 Reprografia. (Cartografia, còpies, enquadernacions, 
digitalització)* 100,00

IMPORT TOTAL PAMRIF 2.000,00
IMPORT BASE IMPOSABLE 7.800,00

21% IVA 1.638,00
IMPORT LICITACIÓ 9.438,00

Amb data 24 de juliol de 2019 i registre d’entrada 12569, Santiago Barber Costa registra una còpia en
paper enquadernada del Pla local de Prevenció d’Incendis Forestals del T.M. d’Oliva i un CD-rom amb la
informació digitalitzada.

3.- MEMÒRIA DE L’ACTUACIÓ
Revisat el document presentat amb data 24 de juliol de 2019 i registre d’entrada 12569 on s’aporta el Pla
local  de  Prevenció  d’Incendis  Forestals  del  T.M. d’Oliva,  i  en  base  a  l’ORDRE 30/2017,  de  20 de
novembre, de la Conselleria d’Agricultura, Medi Ambient, Canvi Climàtic i Desenvolupament Rural, per
la  qual  s’unifiquen  i  aproven  les  normes  tècniques  per  a  la  redacció  de  plans  locals  de  prevenció
d’incendis  forestals  (PLPIF),  que  desenvolupa  el  contingut  de  l’article  140 del  reglament  de la  Llei
3/1993, Forestal, aprovat per Decret 98/1995, exigint-ne el compliment del contingut mínim.

Així doncs, el Pla local de Prevenció d’Incendis Forestals del T.M. d’Oliva contempla i desenvolupa els
següents punts:

A.- Antecedents
1.- Memòria
1.1.-Objectius
1.2.-Introducció (Procediment d’aprovació)
1.3.-Marc normatiu
1.4.-Descripció del T.M. d’Oliva
1.4.1.-El medi físic
1.4.2.-Estudi socio-econòmic
1.4.3.-Caracterització de l’interfaz urbano-forestal
1.4.4.-Caracterització de la situació en comunicació i divulgació
1.5.-Anàlisi del risc d’incendis
1.5.1.-Històric d’incendis
1.5.2.-Risc d’inici d’incendis
1.5.3.-Perillositat o risc d’incendi forestal
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1.5.4.-Àrees d’especial protecció
1.5.5.-Prioritats de defensa
1.5.6.-Prioritat de gestió
1.7.-Inventari d’infraestructures
1.7.1.-Xarxa viària
1.7.2.-Tallafocs
1.7.3.-Tractament sobre la vegetació
1.7.4.-Xarxa hídrica
1.8.-DAFO
1.9.-Proposta d’actuació
1.9.1.-Propostes per a la prevenció de causes
1.9.2.-Propostes per a la prevenció de la propagació
1.9.3.-Programació econòmica

B.- Planimetries
1.-Situació geogràfica
2.-Pendents
3.-Models de combustible
4.-Espais protegits
5.-Muntanyes de titularitat pública
6.-Àrees forestals, agrícoles i distàncies
7.-Risc d’inici
8.-Infraestructures existents: tallafocs, xarxa hídrica i viària
9.-Perillositat
9.1.- Infraestructures propostes: tallafocs i xarxa hídrica
9.2.- Infraestructures propostes: xarxa viària i hídrica
10.-Demanda de protecció
11.-Prioritat d’actuació
12.-Prioritat de gestió

C.- Annexos
Càlcul del risc estadístic, potencial i de perillositat
1.-Risc estadístic d’incendis (zones d’estudi)
2.-índex de freqüència d’incendis
3.-Índex de gravetat d’incendis
4.-Índex de causalitat d’incendis
5.-Resultat del risc estadístic
6.-Perillositat del mig
7.-Risc potencial d’incendis
Simulació

4.- RESULTATS OBTINGUTS
Amb l’estudi detallat del territori del T.M. d’Oliva per poder redactar el Pla local de Prevenció d’Incendis
Forestals, s’ha detectat la necessitat de:

- Construir basses per a l’ús dels helicòpters d’extinció d’incendis forestals.
- Millorar vials d’accés a la zona forestal.
- Obrir de noves faixes auxiliars.
- Construir faixes perimetrals en les urbanitzacions emplaçades en interfaz.
- Realitzar tractaments de silvicultura preventiva en zones determinades de muntanya.

On a més a més, es pot determinar la necessitat real i urgent d’una eficient gestió forestal del territori
municipal,  en vista a la prevenció d’incendis i minoració de les conseqüències  d’un possible incendi
forestal, amb accions regulades,  planificades i eficients que es puguen dur a terme i siguen fàcilment
mantingudes. 
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Amb les actuacions propostes, no s’elimina totalment el risc de sofrir un incendi forestal, ja que el foc és
un element més dintre de l’ecosistema natural existent al nostre territori, amb caràcter general i al terme
municipal, amb caràcter particular. Tanmateix amb l’execució planificada de les actuacions propostes, es
millorarà la sectorització del territori, impedint una evolució incontrolada sota els potencial de propagació
i de retorn, facilitant alhora als equips d’extinció de zones d’oportunitat i punts d’aigua necessaris per fer
front a les flames.

A més a més, també es plantegen treballs de silvicultura que ajudaran en major mesura a millorar la
prevenció en el terme municipal, tenint molt present que allò que no gestione l’home, tenint en compte la
vegetació existent al territori i el seu estat, amb total seguretat ho gestionarà el foc.

Per tant complint els terminis de la subvenció, el document presentat amb la designació de Pla local de
Prevenció d’Incendis Forestals del T.M. d’Oliva, redactat per l’enginyer tècnic forestal Santiago Barber
Costa, amb el número de col·legiat 5139, s’adequa a les normes tècniques per a la redacció de plans
locals  de  prevenció  d’incendis  forestals  (PLPIF)  aprovades  mitjançant  l’ORDRE 30/2017,  de  20  de
novembre, de la Conselleria d’Agricultura, Medi Ambient, Canvi Climàtic i Desenvolupament Rural que
alhora desenvolupa l’article 140 del reglament de la Llei 3/1993, Forestal, aprovat per Decret 98/1995, on
s’exigeix el compliment del contingut mínim d’aquests tipus de plans.

Així  doncs,  es  remet  via  telemàtica  en  data  26  de  juliol  de  2019  i  registre  d’entrada
GVRTE/2019/499477,  la  següent  documentació  necessària  per  a  les  ajudes  de  la  Conselleria
d’Agricultura, Desenvolupament Rural, Emergència Climàtica i Transició Ecològica:

- Formulari de dades generals.
- Memòria de l’actuació justificada.
- Memòria econòmica justificativa.
- Certificat despeses activitat subvencionada.
- Certificació compliment normativa contractes.
- Compromís de l’aprovació del PLPIF.

Tanmateix, amb data 29 de juliol de 2019 i sortida número 3960, es remet a la Conselleria d’Agricultura,
Desenvolupament Rural, Emergència Climàtica i Transició Ecològica, en suport digital de CD-rom, el
PLPIF d’Oliva segons les bases de la convocatòria, mitjançant un ofici signat per l’Alcalde d’Oliva de
data 26 de juliol de 2019, sent registrat en l’esmentada Conselleria el dia 31 de juliol de 2019 amb el
registre d’entrada 13528.

Amb  data  19  de  novembre  de  2019  i  registre  de  sortida  número  5873,  es  remet  a  la  Conselleria
d’Agricultura, Desenvolupament Rural, Emergència Climàtica i Transició Ecològica, en suport digital de
CD-rom, l’adequació de la memòria del PLPIF d’Oliva segons les indicacions remeses per l’esmentada
Conselleria  enregistrada  a  l’Ajuntament  d’Oliva  en  data  5  de  novembre  de  2019  i  número  17994,
mitjançant  un  ofici  signat  per  l’Alcalde  d’Oliva  de  data  19 de  novembre  de 2019,  sent  registrat  en
l’esmentada Conselleria el dia 20 de novembre de 2019 amb el registre d’entrada 17558.

Per tant revisat el document signat en data 19 de novembre de 2019, presentat amb la designació de Pla
local de Prevenció d’Incendis Forestals del T.M. d’Oliva, redactat per l’enginyer tècnic forestal Santiago
Barber Costa, amb el número de col·legiat 5139, s’indica que s’adequa a les normes tècniques per a la
redacció  de  plans  locals  de  prevenció  d’incendis  forestals  (PLPIF)  aprovades  mitjançant  l’ORDRE
30/2017,  de  20  de  novembre,  de  la  Conselleria  d’Agricultura,  Medi  Ambient,  Canvi  Climàtic  i
Desenvolupament Rural que alhora desenvolupa l’article 140 del reglament de la Llei 3/1993, Forestal,
aprovat per Decret 98/1995, on s’exigeix el compliment del contingut mínim d’aquests tipus de plans i les
modificacions indicades per l’esmentada Conselleria.

És tot el que he d’indicar als efectes oportuns.”
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A la vista de la documentació de l'expedient, la Comissió Informativa d’Ordenació del Territori,
per  majoria  dels  seus  membres,  amb  el  vot  favorable  del  President  i  de  la  Sra.  Navarro
Vizcaino,  i  l'abstenció  dels  Srs.  Mata  Cots,  Llopis  Ibiza  i  Salazar  Cuadrado,  dictaminen
favorablement  la  proposta  d’acord  de  l’Alcaldia  i  eleven al  Ple  de  l'Ajuntament  el  present
dictamen per a l’adopció dels següents acords:

PRIMER.- Aprovar el Pla Local de Prevenció d'Incendis Forestals del TM d'Oliva, redactat per
l'Enginyer Tècnic Forestal Santiago Barber Costa i subscrit amb data 19 de novembre de 2019.

SEGON.- Remetre certificat del present acord a la Conselleria d'Agricultura, Desenvolupament
Rural, Emergència Climàtica i Transició Ecològica, als efectes oportuns.

Atés que, obert el torn d’intervencions es produeixen les que tot seguit s’indiquen:

 Sr. alcalde: “Com saben vostés, el terme municipal d’Oliva té una extensió prou
gran, de 5.961 hectàrees, de les quals 1.664 són forestals. Tot això, segons el pla
d’ordenació dels recursos forestals, de la demarcació de Polinyà del Xúquer-Alzira,
en la qual està inclós el terme municipal d’Oliva. Aquestos terrenys forestals estan
classificats d’alt risc, mitjançant Resolució de 29 de juliol de 2005, de la Conselleria
de Territori i Habitatge, declaració que d’acord amb l’article 55.3 de la Llei 3/1993,
de  9 de desembre,  Llei  Forestal  de  la  Comunitat  Valenciana,  determina  que les
entitats locals amb terrenys forestals en el seu territori han de redactar plans locals
de  prevenció  d’incendis,  per  als  seus  respectius  termes  municipals.  El  terme
municipal,  com  he  dit,  està  inclós  dins  d’aquest  Pla  de  Prevenció  d’Incendis
Forestals de la demarcació de Polinyà del Xúquer-Alzira, que es va aprovar en 2013,
i per tant té l’obligació de tindre aquest Pla de Prevenció d’Incendis Forestals. És
per  això  que  en  2018,  l’Ajuntament  d’Oliva,  de  la  mà en  aquell  moment  de  la
regidora Imma Ibiza es va acollir a les subvencions convocades per la Conselleria
d’Agricultura, Medi Ambient, Canvi Climàtic i Desenvolupament Rural, destinades
a la redacció d’aqueix pla i va estar beneficiària d’una subvenció de 5.200 euros, per
Resolució de 5 d’octubre de 2018, de la directora general de Prevenció d’Incendis
Forestals. El treball de redacció l’ha dut a terme un enginyer tècnic forestal habilitat,
i que consta en l’expedient, sota l’estricta supervisió de l’arquitecte tècnic municipal
Vicent Llopis, que té una àmplia formació i experiència en aquestos casos, a més de
premis  i  reconeixements  pels  seus  treballs  en  aquesta  matèria.  L’informe,
precisament és de l mateix Vicent Llopis, i és favorable en els termes i l’índex que
ha comentat el secretari en la proposta d’acord.”

 Sr. Salazar Cuadrado: “Jo he d’agrair a la regidora de Medi Ambient l’interés que
ha posat; en l’anterior plenari ordinari ja li vaig dir i vaig demanar perquè sorgira
que Oliva puguera tindre un pla contra incendis  forestals,  per la necessitat  i  per
l’obligació que tenim, que com a municipi major de 20.000 habitants estem obligats
a tindre’l, per llei. Sé que l’anterior regidora també va prendre interés en el tema, i
és  un  tema  important  perquè  Oliva  té  una  gran  massa  forestal,  on  té  moltes
urbanitzacions de muntanya,  que d’una forma o altra necessiten de tindre un pla
efectiu i que siga el més òptim possible per a poder actuar en un moment donat
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d’emergència; en casos d’incendis i altres. Per tant en aqueix aspecte m’alegre, per
la necessitat i per l’oportunitat de poder tindre ja definitivament un pla d’aquestes
característiques,  que  a  més,  repetisc,  estem obligats  per  llei.  No votaré  a  favor;
m’abstindré. Aquest grup s’abstén. No per res; en la mateixa comissió am demanar
que se’ns passara un disc compacte, on estiguera el pla, per a poder-lo estudiar a
fons i a partir d’ahí poder votar en conseqüència. Ens fiem dels tècnics, del treball
dels  tècnics,  però  ens  agradaria  poder  supervisar-lo  detingudament  per  a  poder
avaluar-lo des del nostre punt de vista.  Aqueix és el  motiu pel qual no votaré a
favor. Reconec i m’alegre que efectivament el pla ja comence a ser una realitat, i per
tant la necessitat és real, pel que acabe de dir, per les característiques orogràfiques,
les urbanitzacions i la gran massa forestal que tenim. M’alegre per un costat, més
m’hauria  alegrat  si  haugérem  tingut  el  disc  compacte  per  a  poder  estudiar  en
profunditat  aquest pla municipal  contra  incendis  forestal.  És l’única cosa que en
aquest cas farà que no vote a favor, com voldria, per no tindre tota la informació que
voldria per a poder-ho fer.”

 Sr. alcalde: “Abans de donar la paraula. La informació sempre, i en qualsevol cas,
en els departaments està disponible tota la informació perquè puguen consultar-la
abans dels òrgans corresponents.”

 Sr. Llopis Ibiza: “D’igual forma, ho havíem estat parlant amb el Sr. Salazar. Fa uns
dies vam demanar el disc compacte. Entenem que han sigut uns dies i unes setmanes
i estem en una data complicada perquè tot estiga al dia; però nosaltres també ens
abstindrem pel mateix motiu. No anem a impedir que açò tire endavant; estic segur
que l’assumpte eixirà, aquesta proposta d’aquest pla tan important eixirà endavant;
però nosaltres, com a oposició, ens agradaria tindre tota la informació en la mà i
poder  obervar,  fins  i  tot  passar-ho  als  nostres  equips  de  treball,  perquè  si  s’ha
d’aportar alguna cosa, s’aportarà; però nosaltres no anem a impedir que aquest pla
de prevenció d’incendis forestals isca endavant. Res més. Donar també l’enhorabona
per aquest pla i esperem que tot siga per a bé.”

 Sr.  Mata  Cots: “Nosaltres  seguirem la  línia  dels  nostres  companys  d’oposició.
Valorem positivament, i des d’ací donem l’enhorabona per haver fet aquesta feina,
que és tan important en un poble com Oliva, que tots sabem que té una important
massa forestal. I el fet de tindre una prevenció ben feta, evidentment ens ajudarà a
poder evitar catàstrofes majors, si de cas algun dia es donara algun incendi,  que
esperem que no. De totes formes, no hem pogut consultar la informació del pla de
prevenció d’incendis i per tant entenem que no podem donar el nostre vot favorable
a alguna cosa que desconeixem. Pel que deia el Sr. alcalde que ho hauríem pogut
consultar, efectivament les comissions estan per a això, i ho hauríem pogut consultar
a  la  comissió;  però  allí  mateix,  en  la  comissió,  es  va  traslladar  que  el  tècnic
responsable que ha fet aquest informe, que no dubtem que estiga perfectament ben
fet i en els termes que s’ha expressat entenem que compleix totalment la legalitat,
però  el  tècnic,  segons  ens  van  dir  en  la  comissió  estava  de  vacances,  i  es  van
comprometre  els  membres  de  la  comissió  que  en  el  moment  que  tornara  se’ns
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facilitaria  aqueix disc compacte.  No sabem si ha tornar o no. El disc no ens ha
arribat. Nosaltres desconeixem l’informe o el document que anem a vora, i per tant
no podem donar el nostre vot favorable; però ens abstindrem, perquè creiem que és
important que aquest assumpte isca endavant. Confiem que haja estat perfectament
realitzat i esperem que siga un instrument d’utilitat per a evitar qualsevol catàstrofe
en matèria d’incendis forestals.”

El Ple de l'Ajuntament, amb 11 vots a favor (6 vots del Grup Compromís per Oliva, i 5
vots del Grup Socialista Municipal), i 9 abstencions (5 del Grup Projecte Oliva, 3 del
Grup Municipal  del  Partido  Popular,  i  1  del  Grup Municipal  Ciudadanos),  acorda
aprovar el dictamen transcrit precedentment.

CINQUÉ.-  DICTAMEN  CI  D'ORDENACIÓ  DEL  TERRITORI  SOBRE
PROPOSTA  DE MODIFICACIÓ PUNTUAL ARTICLES  348  A 351  DE LES
NORMES  DEL  PLA  GENERAL.  REGULACIÓ  DE  LES  SITUACIONS  DE
“FORA D'ORDENACIÓ”. INICI FASE D'AVALUACIÓ AMBIENTAL.

Informats del dictamen de la Comissió Informativa d'Ordenació del Territori, de data 17
de desembre de 2019, en relació a l'assumpte de l'epígraf, que diu textualment:

“3r.-  PROPOSTA  DE  MODIFICACIÓ  PUNTUAL  ARTICLES  348  A  351  DE  LES
NORMES  DEL  PLA  GENERAL.  REGULACIÓ  DE  LES  SITUACIONS  DE  “FORA
D'ORDENACIÓ”. DICTAMEN INICI DE LA FASE D'AVALUACIÓ AMBIENTAL.

Es  dona  compte,  tot  seguit,  de  la  proposta  elaborada  pels  Serveis  Tècnics  i  Jurídics  del
Departament d'Urbanisme per a la modificació, si és procedent, de la redacció dels articles 348 a
351 de les Normes Urbanístiques del Pla General, reguladores del règim jurídic que afecta les
edificacions subjectes al règim especial de “fora d'ordenació”.

Pel  Sr.  Arquitecte  s'ha  emés,  amb data  12 de desembre  de  2019 informe justificatiu  de la
modificació proposada i que resultaria especialment aplicable a les nombroses situacions de fora
d'ordenació d'edificis en l'àmbit del poblat marítim i edificacions o zonificacions consolidades
per l'edificació, fins i tot anteriors a l'aprovació i entrada en vigor del vigent Pla General.

“ASSUMPTE.- Modificació puntual del Capítol V “Llicències en edificacions fora d'ordenació”, del
Pla General d'Ordenació Urbana (PGOU) d'Oliva.

Antonio  Salvador  Pérez  Mengual,  Arquitecte  Municipal  de  l'Excm.  Ajuntament  d'Oliva,  referent  a
l'assumpte expressat, emet el següent INFORME:

En l'actualitat, al parc existent d'habitatges en tipologia aïllada i en sòls ja urbanitzats d'aquest municipi,
existeixen nombroses edificacions que respecten els paràmetres  urbanístics aplicables,  excepte en allò
referent al compliment de distàncies mínimes a les fites i fronts de parcel·la. Per aqueixa única raó es
troben en situació de fora d'ordenació i els són aplicable els articles 348, 349, 350 i 351 de la normativa
del  PGOU;  per  la  qual  cosa  només  els  és  possible  (bàsicament)  realitzar  obres  de  manteniment  i
conservació, sota la premissa que la seua destinació és que desapareguen transcorregut el seu període
d'amortització o l'edat prevista, en funció de la qualitat amb la qual van ser construïdes. 
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El motiu pel qual succeeix això amb tanta assiduïtat (basta recórrer el poblat marítim per a adonar-se’n de
l'elevat nombre d'habitatges aïllats que incompleixen distàncies mínimes a fites i/o fronts de parcel·la) és
perquè, en general, els processos de consolidació del parc d'habitatges existent han sigut els inversos als
habituals (reglamentaris) en aquests casos; és a dir, primer s'ha construït, després s'ha urbanitzat. Així, en
el seu moment, els propietaris van adquirir els seus drets urbanístics, mitjançant processos reparcel·latoris
d'equilibri  i  compensació  de  beneficis  i  càrregues;  però,  a  canvi,  un gran  nombre  d'edificacions  van
quedar en la situació descrita anteriorment.

Entenent que és aquesta una situació irregular que afecta injustament un gran nombre de ciutadans, és pel
que es proposa la modificació puntual del Capítol V “Llicències en edificacions fora d'ordenació” (art. del
348 al 351) del PGOU d'Oliva; de manera que aquells edificis en sòl ja urbanitzat  que, havent sigut
acabats amb anterioritat a l'aprovació del PGOU (la Comissió Provincial d'Urbanisme l’aprova en sessió
de 30 de novembre de 1982), i  complisquen amb els paràmetres urbanístics d'aplicació,  però resulten
disconformes amb el planejament vigent exclusivament per incompliment de la distància a fronts i/o a
fites  de  parcel·la,  puguen  realitzar  (a  més  de  les  obres  de  manteniment  i  conservació)  obres  de
consolidació, de rehabilitació integral, i fins i tot d'augment de volum (sempre que el volum augmentat, ja
siga  estés  en  horitzontal  i/o  en  altura,  complisca  estrictament  amb  tots  els  paràmetres  urbanístics
aplicables).

REDACCIÓ ORIGINAL
CAPÍTOL V. LLICÈNCIES EN EDIFICACIONS “FORA D’ORDENACIÓ”

Art. 348
En desenvolupament i sense perjudici del que es disposa en els articles 60 i 61 de la Llei del Sòl, es
regulen les condicions de les obres i usos que es pretenguen dur a terme en edificacions que resulten
disconformes  amb el  planejament  vigent,  amb independència  que  s'hagueren  erigit  o  implantat  amb
anterioritat o amb posterioritat  al mateix i sense perjudici  de l'aplicació dels articles 184 i següents i
concordants de la Llei del Sòl.

Art. 349
1. En aquests edificis es podran realitzar les obres següents:
a) Xicotetes reparacions que exigiren la higiene, adorn i conservació de l'immoble.
b) Obres parcials i circumstancials de consolidació, si no estiguera prevista la demolició o expropiació de
l'edifici en el termini de quinze anys.
2. No podran realitzar-se en repetits edificis les obres següents:
a) De consolidació, excepte el que s'ha dit en l'apartat b) del punt precedent.
b) D'augment de volum.
c) De modernització o que suposen increment del seu valor d'expropiació,  sense perjudici  del que es
disposa en l'apartat a) del punt anterior.
3. Excepcionalment, sobre parcel·les o edificis o part dels mateixos que el Pla no destine a espais lliures,
zones verdes, vials, dotacions comunitàries o, en general, a cessions obligatòries, es permetran obres de
consolidació  i  d'augment  de  volum,  quan  aquestes  obres,  aïlladament  considerades,  s'ajusten  a  les
determinacions contingudes en el planejament vigent.

Art. 350
No obstant això que es disposa en l'article anterior, en els edificis qualificats com “fora d'ordenació” es
podran autoritzar obres i usos “a precari” a l'empara de les prescripcions de l'article 58.2 de la Llei del Sòl
i de les contingudes en el Capítol IV, Títol IV d'aquestes Normes.

Art. 351
Les limitacions enumerades en els articles precedents, s’hauran d'entendre referides a l'execució d'obres i,
en cap  cas,  afectaran  els  usos a  què les  edificacions  es  puguen destinar,  quan els  mateixos estiguen
permesos en la zona o sector de què es tracte pel planejament vigent.

Pàgina: 17



AJUNTAMENT D’OLIVA

REDACCIÓ PROPOSADA
CAPÍTOL V. LLICÈNCIES EN EDIFICACIONS “FORA D’ORDENACIÓ”

Art. 348
L'objecte d'aquest capítol és regular les condicions de les obres i usos que es pretenguen dur a terme en
edificacions que resulten disconformes amb el planejament vigent.

Art. 349
1. En aquests edificis podran realitzar-se les obres següents:
a) Xicotetes reparacions que exigiren la higiene, adorn i conservació de l'immoble.
b) Obres parcials i circumstancials de consolidació, si no estiguera prevista la demolició o expropiació de
l'edifici en el termini de quinze anys.
2. No podran realitzar-se en repetits edificis les obres següents:
a) De consolidació, excepte el que s'ha dit en l'apartat b) del punt precedent.
b) D'augment de volum.
c) De modernització o que suposen increment del seu valor d'expropiació,  sense perjudici  del que es
disposa en l'apartat a) del punt anterior.
3. Excepcionalment, sobre parcel·les que reunisquen la condició de solar en tipologia d'edificació aïllada
(correspon a la mena d'edificació oberta, les condicions d'edificació de la qual es regulen bàsicament a
través d'una altura màxima de l'edificació, un índex d'edificabilitat màxim i unes distàncies a respectar
mínimes a fronts i fites de parcel·la), en les edificacions que, havent sigut acabades amb anterioritat a
l'aprovació del Pla General d'Ordenació Urbana per la Comissió Provincial d'Urbanisme (30 de novembre
de 1982), complisquen amb les condicions d'altura màxima i d'edificabilitat, però resulten disconformes
amb el planejament vigent exclusivament per incompliment de la distància a fronts i/o a fites de parcel·la,
es permetran (a més de les obres expressades per al cas general  en els dos punts anteriors)  obres de
consolidació, de rehabilitació integral, i fins i tot d'augment de volum (sempre que el volum augmentat, ja
siga  estés  en  horitzontal  i/o  en  altura,  complisca  estrictament  amb  tots  els  paràmetres  urbanístics
aplicables).

Art. 350
No obstant això que es disposa anteriorment, en els edificis qualificats com “fora d'ordenació” es podran
autoritzar usos “a precari”, sempre que aquest ús siga expressament compatible amb la zona o sector de
què es tracte, segons els usos permesos pel planejament vigent.

Art. 351
Quan es  tracte d'edificis  que reunisquen les  condicions expressades  en el  punt 3,  els usos a  què les
edificacions es puguen destinar tindran caràcter definitiu, quan els mateixos estiguen permesos en la zona
o sector de què es tracte, pel planejament vigent que siga aplicable.

Art. 351 bis. 
1. La realització i execució de les obres a què es refereix l'article 349 s'autoritzaran administrativament a
través  de  l'oportuna  llicència  d'obres,  que  es  tramitarà  com  a  obra  major  o  menor  segons  les
circumstàncies concurrents en cada supòsit concret, i no resultarà admissible per a les obres en edificis
fora d'ordenació el procediment de declaració responsable.

2.- Amb caràcter previ a la concessió de la llicència d'obres en els supòsits de l'article 349 s’haurà de
declarar de manera expressa, a través de l'oportú expedient administratiu, la situació de fora d'ordenació
que  afecta  l'edificació.  Aquest  expedient  contindrà  informe  municipal  sobre  la  caducitat  de  l'acció
administrativa de restauració de la legalitat urbanística pel transcurs dels terminis legalment determinats i
es  concedirà  a  l'interessat  un termini  d'audiència  de,  almenys,  deu  dies  hàbils  perquè  puga formular
al·legacions o proposar proves. Per l'Alcaldia es resoldrà declarar, si escau, l'edificació com a subjecta al
règim d'edificis fora d'ordenació i es disposarà la constància registral de tal situació en els termes regulats
en els articles 65 a 67 del RDL 7/2015, de 30 d'octubre i RD 1093/1997, de 4 de juliol, mitjançant nota
marginal. Oliva, 12 de desembre de 2019. Signat: Antonio S. Pérez Mengual. Arquitecte Municipal”
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La Comissió Informativa d'Urbanisme, de conformitat amb la proposta presentada i l'informe
justificatiu emés, dictamina, per la majoria dels seus membres, amb el vot a favor de la Sra.
presidenta i la Sra. Navarro Vizcaino, i l'abstenció del Sr. Mata Cots, Sr. Llopis Ibiza, i Sr.
Salazar  Cuadrado,  favorablement  la  modificació  de  planejament  que  afecta  la  regulació
d'aquestes situacions de fora d'ordenació i eleva al Ple de l'Ajuntament, com a òrgan municipal
competent, en la seua qualitat d'òrgan promotor i substantiu, el present dictamen per a l'adopció
dels següents acords:

PRIMER. Admetre  a  tràmit  i  iniciar  la fase  d'avaluació ambiental  de  la modificació de la
redacció dels articles 348 a 351 de les Normes del Pla General. Aquesta Avaluació Ambiental
tindrà, pel seu contingut i entitat, el caràcter de simplificada.

SEGON. Encomanar als  Serveis Tècnics del Departament d'Urbanisme la redacció sobre la
base de l'informe justificatiu elaborat,  del  Document Inicial  Estratègic de la modificació de
planejament proposada, tal com es disposa en l'article 50 de la Llei 5/2014 de 25 de juliol.

TERCER. Una vegada redactat el Document Inicial Estratègic i l'esborrany de la modificació
de planejament proposada, es donarà trasllat de la mateixa a l'òrgan ambiental Municipal perquè
s'emeta  el  preceptiu  informe d'avaluació  ambiental  i  es  procedisca  a  la  publicació  d'aquest
informe en la forma legalment prevista.

QUART. Finalitzada la tramitació de la fase ambiental d'aquesta modificació se seguiran els
tràmits previstos en l'article 57 de la LOTUP, fins a l'aprovació definitiva, si així procedira.

Atés que, obert el torn d’intervencions es produeix la que tot seguit s’indica:

 Sr. Monzonís i Sallemi: “En resum es tracta d’una mesura enfocada a adequar-nos
a  la  realitat  de  la  nostra  ciutat,  sobretot  pel  que  fa  al  nucli  antic  de  la  platja.
Històricament el que ha passat en algunes zones és que primer s’han construït les
vivendes, i després s’ha urbanitzat, tot creant un gran nombre d’edificacions fora
d’ordenació  pel  que fa  a  distància  mínima  a fites  i  fronts  de  parcel·la.  Aquesta
modificació el que pretén és que únicament aquelles edificacions realitzades en sòl
urbanitzat finalitzades abans de l’aprovació del pla general del 82, que compleixen
els  paràmetres  urbanístics,  però  resulten  disconformes  exclusivament  a
l’incompliment de la distància a fronts i fites puga realitzar, a més del manteniment i
conservació, obres de consolidació, rehabilitació integral o augment de volum si és
possible pels paràmetres urbanístics.”

El Ple de l'Ajuntament, amb 11 vots a favor (6 vots del Grup Compromís per Oliva, i 5
vots del Grup Socialista Municipal), i 9 abstencions (5 del Grup Projecte Oliva, 3 del
Grup Municipal  del  Partido  Popular,  i  1  del  Grup Municipal  Ciudadanos),  acorda
aprovar el dictamen transcrit precedentment.
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SISÉ.- DICTAMEN CI D'ORDENACIÓ DEL TERRITORI SOBRE PROPOSTA
DE LA PRESIDÈNCIA D'APROVACIÓ DEFINITIVA DE LA MODIFICACIÓ
PUNTUAL  DE  L'ARTICLE  98  DEL  PLA  GENERAL  D'ORDENACIÓ
URBANA.

Informats del dictamen de la Comissió Informativa d'Ordenació del Territori, de data 17
de desembre de 2019, en relació a l'assumpte de l'epígraf, que diu textualment:

“DESPATX  EXTRAORDINARI.  PROPOSTA  DE  LA  PRESIDÈNCIA.  APROVACIÓ
DEFINITIVA MODIFICACIÓ PUNTUAL PGOU. ARTICLE 98. DICTAMEN.

Per part de la Presidència, una vegada dictaminats els punts previstos en l'Ordre del dia, es
presenta a la Comissió una Proposta d'Acord, en Despatx Extraordinari, per a l'adopció, si així
procedira, de l'acord d'aprovació definitiva de la modificació puntual que afecta la redacció de
l'article 98 de les Normes del Pla General, dins de l'expedient que es tramita per a la regulació
de les condicions d'implantació i funcionament de gasolineres i estacions de servei en sòl urbà i
urbanitzable amb ús predominant residencial.

Es reprodueix, seguidament, la indicada Proposta d'Acord:

“PROPOSTA D'ACORD. Vist novament l’expedient que es tramita per a l'aprovació de la modificació
puntual de l'article 98 de les Normes del Pla General per a la regulació de les condicions d'implantació i
funcionament de gasolineres i estacions de servei en sòl classificat com a urbà i urbanitzable amb ús
principal residencial.

Considerant que, de conformitat amb el que es disposa en l'article 57 de la Llei 5/2014 de 25 de Juliol
(LOTUP), l'anunci de la proposta de modificació de planejament va ser publicada en el Diari Oficial de la
Generalitat Valenciana núm. 8647 de 2 d'octubre de 2019, no constant que s'hagen formulat al·legacions
dins del termini concedit a aquest efecte.

Considerant  complits  els  tràmits  legals  preceptius,  i  sent  el  Ple  de  l'Ajuntament  l'òrgan  municipal
competent per a l'aprovació definitiva d'aquesta modificació de planejament artés el caràcter d'ordenació
detallada que afecta usos del sòl, per la present es proposa al Ple de l'Ajuntament, previ el dictamen de la
Comissió Informativa d'Ordenació del Territori, que adopte els següents acords:

PRIMER. Aprovar definitivament la modificació puntual de l'article 98 de les Normes del Pla General,
addicionant al mateix un punt 2n amb la següent redacció:

Article 98.2n.
2.1.- En cap zona de sòl urbà o urbanitzable d'ús predominant residencial (en sentit ampli, residencial
públic  i  residencial  habitatge  segons  la  definició del  CTE.DN-SI)  es  podrà  instal·lar  una estació  de
subministrament de carburants, anomenades també estacions de servei o gasolineres. Dins de la “estació
de servei” s'inclou la superfície ocupada tant per la zona de subministrament com la d'emmagatzematge
dels combustibles o carburants.

2.2.- En els sòls de classificació diferents al paràgraf anterior es podran instal·lar les estacions de servei,
sempre que guarden una distància no menor de 100 metres de qualsevol sòl urbà o urbanitzable d'ús
predominant residencial, ni a qualsevol dotació o sòl dotacional que albergue o siga capaç d'albergar usos
docents o sanitaris, així com de centres o residències de tercera edat, infantils, juvenils o altres col·lectius
especialment sensibles.
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2.3.- Que es justifique que no es produirà una afecció perjudicial per a la funcionalitat de la xarxa viària,
per a això serà preceptiva la presentació del corresponent estudi de trànsit.

2.4.- Les dues estacions de servei actuals instal·lades en el nucli urbà d'Oliva poden continuar amb la seua
activitat sempre que no patisquen modificacions substancials en el seu funcionament ni efectuen obres
d'ampliació d'aquestes.

2.5.- La regulació de l'ús d'estacions de servei que es conté en aquest article serà de directa i preferent
aplicació  a  la  regulació  que,  d'aquest  ús,  es  puga  contindre  en  la  normativa  urbanística  dels  Plans
d'ordenació i programes urbanístics definitivament aprovats, en desenvolupament de les previsions del
Pla General, des de l'any 1982.

SEGON.- Publicar, de conformitat amb el que es disposa en l'article 57.2n de la LOTUP i article 70 de la
Llei  7/1985,  de  2  d'abril,  anunci  de  l'aprovació  definitiva  en  el  Butlletí  Oficial  de  la  Província  de
València, a l'efecte de l'entrada en vigor d'aquesta modificació.

TERCER.- Remetre  certificació  de  l'acord  que  s'adopte  a  la  Conselleria  competent  en  matèria
d'ordenació  del  territori  i  urbanisme  a  l'efecte  de  la  seua  inscripció  en  el  Registre  Autonòmic
d'Instruments  del  Planejament  Urbanístic.  Oliva,  13  de  desembre  de  2019.  El  regidor  Delegat  de
Planejament Urbanístic. Signat, Miguel Monzonis Sallemi”

Per  la  Presidència  se  sotmet  a  votació  la  inclusió  d'aquest  punt  en  l'Ordre  del  Dia,  de
conformitat amb el que es preveu en el ROF i la Comissió Informativa, per la unanimitat dels
seus membres, vota favorablement aquesta inclusió.

Debatut el contingut de la proposta d'acord i vist l'informe emés pel TAG d'Urbanisme, de data
13 de desembre de 2019, la Comissió Informativa, per la majoria dels seus membres, amb els
vots favorables del Sr. President i la Sra. Navarro Vizcayno, i l'abstenció del Sr. Mata Cots, Sr.
Llopis Ibiza i Sr. Salazar Cuadrado, dictamina favorablement la proposta transcrita i eleva al Ple
de l'Ajuntament,  com a òrgan municipal  competent,  el  present  dictamen per  a  l'adopció,  si
escau, dels següents acords:

PRIMER. Aprovar definitivament la modificació puntual de l'article 98 de les Normes del Pla
General, addicionant al mateix un punt 2n amb la següent redacció:

Article 98.2n.
2.1.-  En cap zona de sòl  urbà o urbanitzable  d'ús predominant  residencial  (en sentit  ampli,
residencial públic i residencial habitatge segons la definició del CTE.DN-SI) es podrà instal·lar
una  estació  de  subministrament  de  carburants,  anomenades  també  estacions  de  servei  o
gasolineres. Dins de la “estació de servei” s'inclou la superfície ocupada tant per la zona de
subministrament com la d'emmagatzematge dels combustibles o carburants.

2.2.- En els sòls de classificació diferents al paràgraf anterior es podran instal·lar les estacions
de servei, sempre que guarden una distància no menor de 100 metres de qualsevol sòl urbà o
urbanitzable d'ús predominant residencial, ni a qualsevol dotació o sòl dotacional que albergue o
siga capaç d'albergar usos docents o sanitaris, així com de centres o residències de tercera edat,
infantils, juvenils o altres col·lectius especialment sensibles.

2.3.- Que es justifique que no es produirà una afecció perjudicial per a la funcionalitat de la
xarxa viària, per a això serà preceptiva la presentació del corresponent estudi de trànsit.
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2.4.- Les dues estacions de servei actuals instal·lades en el nucli urbà d'Oliva poden continuar
amb  la  seua  activitat  sempre  que  no  patisquen  modificacions  substancials  en  el  seu
funcionament ni efectuen obres d'ampliació d'aquestes.

2.5.- La regulació de l'ús d'estacions de servei que es conté en aquest article serà de directa i
preferent aplicació a la regulació que, d'aquest ús, es puga contindre en la normativa urbanística
dels Plans d'ordenació i programes urbanístics definitivament aprovats, en desenvolupament de
les previsions del Pla General, des de l'any 1982.

SEGON. Publicar, de conformitat amb el que es disposa en l'article 57.2n de la LOTUP i article
70 de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, anunci de l'aprovació definitiva en el Butlletí Oficial de la
Província de València, a l'efecte de l'entrada en vigor d'aquesta modificació.

TERCER. Remetre certificació de l'acord que s'adopte a la Conselleria competent en matèria
d'ordenació del territori i urbanisme a l'efecte de la seua inscripció en el Registre Autonòmic
d'Instruments del Planejament Urbanístic.”

Atés que, obert el torn d’intervencions es produeix la que tot seguit s’indica:

 Sr. Monzonís i Sallemi: “Igual que en el punt anterior, es tracta d’una modificació
puntual del pla general del 82. Ací, una vegada acabat el període d’al·legacions,
sense cap objecció per cap banda, procedirem a votar l’aprovació definitiva de la
modificació,  que estableix que no es podran instal·lar  estacions de servei en cap
zona de sòl urbà, o urbanitzable, d’ús predominantment residencial.”

El  Ple  de  l'Ajuntament,  per  unanimitat  dels  membres  presents,  acorda  aprovar  el
dictamen transcrit precedentment.

El Sr. alcalde, abans d’entrar a l’estudi i debat del seté assumpte de l’ordre del dia, en relació a
la creació d’una comissió per al seguiment dels expedients derivats de les obres del C/Les
Tendes 27, dóna la paraula a determinats regidors que manifesten el següent:

 Sr. alcalde: “Igual que va ocórrer en l’anterior Ple ordinari, l’alcalde s’absentarà de
la sessió, per un criteri de màxima prudència, perquè no puga entendre’s que puga
tindre interferències personals.”

 Sra. Morell Gómez: “Exactament el mateix, per motius d’abstenció he d’abandonar
el plenari.”

 Sr. Salazar Cuadrado: “Seguint criteri de prudència, també m’absentaré en aquest
assumpte.”

 Sra. Pastor Bolo: “Per prudència, i perquè la pregunta de si aquesta regidora tenia
una querella criminal, interposada pel marit de la regidora Ana Maria Morell, se’m
va dir que sí en el plenari de novembre, per tant per prudència he d’abandonar també
aquesta sessió.”
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 Sr. alcalde: “Sr. Escrivà, ocupe la Presidència.”

D’acord amb el que assenyala l’article 23.2 de la Llei 40/2015, d’1 d’octubre, de Règim
Jurídic del Sector Públic, abandonen el saló de sessions els regidors Sra. Pastor Bolo,
Sra. Morell Gómez, Sr. Salazar Cuadrado i el Sr. alcalde, que han manifestat la intenció
de no participar en la deliberació i votació de l’assumpte, per tindre interés personal.

El Sr. Escrivà Savall, seguint l’ordre de les Tinences d’Alcaldia, ocupa i exerceix la
Presidència de la sessió durant l’absència del Sr. alcalde i de la Sra. vicealcaldessa. 

SETÉ.  MOCIÓ  DELS  GRUPS  MUNICIPALS  PROJECTE  OLIVA,  PARTIT
POPULAR I CIUTADANS SOL·LICITANT LA CREACIÓ DE LA COMISSIÓ
DE SEGUIMENT DELS EXPEDIENTS DERIVATS DE LES OBRES DE C/ LES
TENDES, 27 

El Sr. president accidental obri un torn d’intervencions per tal de justificar la urgència, i
es produeixen les manifestacions que tot seguit s’indica:

 Sr.  president  accidental: “Tal  com  s’ha  parlat  en  la  Junta  de  Portaveus,  s’ha
presentat  una  nova  moció,  i  hem  de  procedir  a  la  ratificació  de  la  urgència  i
ratificació d’aquest assumpte en l’ordre del dia. Recordar que ha d’obtindre, com a
mínim, onze vots favorables.”

 Sr.  Mata  Cots: “Realment,  més  que  una  nova  moció,  el  que  votem  és  una
modificació de la moció original, arran del fet que l’alcalde demanara informe al Sr.
secretari per tal que valorara els termes de la moció, si complia amb la normativa
vigent.  Com que el  Sr.  secretari  va apuntar  a tres  elements  essencials  d’aquesta
moció,  com  ara  que  pugueren  ser  públiques  les  sessions  de  la  comissió,  que
pugueren ser enregistrades per mitjans digitals, o que pugueren tindre algun caire
d’investigació,  aleshores  per  part  dels  grups  que  la  proposem  vam  procedir  a
modificar simplement aquestos termes, de la moció original, por tal que s’adequara
a la normativa, com el Sr. secretari ens havia establert. La moció és pràcticament la
mateixa de la qual s’ha estat parlant durant tot aquest més, i l’única incorporació que
ha tingut ha sigut aqueixa, adequar-nos al camí que va indicar el Sr. secretari que era
necessari  o  recomanable  incorporar.  Per  la  resta,  la  moció  és  pràcticament  la
mateixa que s’ha estat parlant durant tot aquest mes.”

 Sr. president accidental: “En la comissió el Sr. secretari interpretava que era com
una nova, i per això he comentat que s’ha de procedir a la ratificació.”

 Sr. Llopis Ibiza: “Hui novament  ens trobem votant una nova urgència  sobre la
incorporació d’aquesta moció, ja que el Sr. alcalde va demanar un informe al Sr.
secretari, sobre observacions a la moció. No entraré en el contingut de la moció fins
que la resta de forces polítiques no es pronuncien si recolzaran, o no, la urgència. El
mes passat,  en l’últim plenari  ordinari,  una de les excuses va ser que no havien
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tingut temps per estudiar-la o saber-ne d’ella, i com ha dit el Sr. Mata els canvis han
sigut mínims, pràcticament és la mateixa moció llevat d’unes xicotetes observacions
que vam vore i han canviat. Per això, al meu parer crec que ja no hi ha raó per a no
votar aquesta moció i que puguem debatre el seu contingut, i per això aquest regidor
s’esperarà al fet que l’equip de govern es manifeste sobre aquest assumpte.”

 Sr. Monzonís Sallemi: “Acabem de vore com vostés han adequat la seua moció
perquè existeix un informe del secretari on dictamina clarament que el que vostés
proposaven  en  l’anterior  plenari  no  s’adequa  a  la  legalitat  vigent.  Vosté  parla
d’excuses,  però  llançaré  una  pregunta;  què  hauria  passat  si  haguérem  acceptat
aquella  moció  tal  com  es  va  presentar,  la  que  hui  s’ha  retirat?  Tots  hauríem
incorregut en una il·legalitat i ho hauríem fet per fer les coses de pressa. Vostés,
reclamant transparència, van proposar a aquest plenari un document que, segons el
secretari,  contenia  il·legalitats.  Vostés demanen transparència;  l’actual  govern va
preferir mostrar prudència i no admetre aquella moció per tal de poder disposar del
corresponent informe de legalitat, i gràcies a nosaltres, ara sabem que el que vostés
proposaven no complia la legalitat vigent. És gràcies a nosaltres que vostés no han
comés una il·legalitat. No obstant això, hui no veiem per què no podem acceptar
aquesta urgència, disposant de l’informe oportú, que ens diu que ara, i no abans, la
moció a debatre sí que s’adequa a la llei.”

 Sra. Balaguer Pericás: “Com s’ha esclarit, amb aquestes correccions ja ratificades,
el Grup Municipal de Compromís votarà favorablement a la moció per a la creació
de la comissió informativa especial dels expedients del carrer de les Tendes, 27. I ho
farem perquè puga esclarir-se  qualsevol  dubte,  perquè  confiem plenament  en  la
gestió  i  les decisions  dutes a terme per l’exregidor  Vicent  Canet,  i  per l’alcalde
David González, com va manifestar la nostra assemblea local, de forma unànime.
Per acabar, ja que en la part expositiva de la moció es posa en dubte si aquesta
qüestió consta en l’acord de govern, hem pensat que el millor és passar-los còpia i
fer-lo públic. Per això els donem còpia de l’acord.”

 Sr. president accidental: “Per part dels grups del govern s’ha demanat que es lliure
còpia del dit acord, i ara el notificador passarà a repartir-la.”

 Sr.  Mata  Cots: “Hem de  felicitar-nos  tots  que  per  fi  puguem  vore  l’acord  de
govern. Vaja, ha hagut d’arribar a una situació com aquesta, en què s’ha posat en
dubte plenament la transparència d’aquest govern, perquè vostés acaben fent públic
aquest acord de govern. Jo crec que no és una cosa que ara puguen vostés tirar-nos
en cara a nosaltres. No puc fer la lectura que vostés han presentat aquest document
com una mena d’exercici  de transparència;  perquè no ho és. Arriba tard, i arriba
malament; arriba en un plenari. Pot ser és una forma de minorar el colp, després que
s’han passat tot un mes disparant-se acusacions creuades, però en el fons tapant un
assumpte  que  d’alguna  forma  incomodava  per  als  termes  d’aquest  govern.  Jo
certament crec que aquest acord de govern hauria d’haver sigut públic des de la
primera setmana del govern, com es va fer públic l’acord de govern que va signar
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Projecte Oliva amb Compromís, amb Gent d’Oliva i amb Esquerra Unida. Per què
els criteris han canviat ara? Per què el presenten ara? Això ho hauran de respondre
vostés. Però que arribe aquest acord de govern en aquest moment, que es repartesca
en aquest plenari, com si fóra una forma de dir nosaltres no amaguem res; que no
amaguen res ho han de demostrar després en aquesta votació. L’acord de govern ja
s’ha amagat durant massa temps.”

 Sr. Llopis Ibiza: “Ens crida l’atenció que aquest acord de govern no posa cap data;
és a dir açò s’ha redactat hui, s’ha preparat tot hui per a presentar-ho. Així que més
que transparència.”

 Sr.  president  accidental:  “Com  vora,  esta  signat  pels  quatre  membres  de  la
comissió.”

 Sr. Llopis Ibiza: “Sí; no hi ha data, Sr. Escrivà; no hi ha cap data. Per a mi, açò
s’ha fet hui i s’ha fet arran que hui presentem aquesta moció. Eh, que més val tard
que mai. No ho critique, a vore si a l’altra vegada en comte d’uns mesos ens tarda
uns  anys.  No  ho  critique,  però  no  ens  vinguen  ací  com  que  són  un  govern
transparent i que ací tenim l’acord que tots buscàvem a tot arreu, que el buscàvem,
però crec que gràcies a aquesta moció ha pogut arribar aquest acord de govern i ho
agraesc; l’estudiarem, no es preocupen.”

Se sotmet a votació la ratificació de la inclusió de la moció, i el Ple de l’Ajuntament, per
unanimitat dels membres presents, acorda aprovar-la i consegüentment s’entra en el seu
estudi i debat.

Es dóna compte de la moció que sol·licita la creació de la comissió de seguiment dels
expedients derivats de les obres del carrer de les Tendes, 27, que és del següent tenor literal:

“MOCIÓ SOL·LICITANT LA CREACIÓ DE LA COMISSIÓ DE SEGUIMENT DELS
EXPEDIENTS DERIVATS DE LES OBRES DE C/ LES TENDES 27

Els Grups Municipals PRO, PP i C’s a l'Ajuntament d'Oliva, a través dels seus portaveus Joan
Mata Cots, Salvador Llopis Ibiza i Pepe Salazar Cuadrado, a l'empara del que disposa l'article
97 del Reial decret 2.568/86 pel qual s'aprova el Reglament d'Organització, Funcionament i
Règim Jurídic de les Entitats Locals i d'acord amb el que estableix la Llei 7/1985 Reguladora de
les Bases del Règim Local, eleven al Ple la següent MOCIÓ, per al seu debat i votació.

EXPOSICIÓ DE MOTIUS
Ningú ha de tindre-li por a la transparència. La transparència és consubstancial a la democràcia,
i la millor garantia d'aquesta. Per això pensem que tots els exercicis que vagen en la direcció
d'augmentar la transparència en el nostre Ajuntament són positius per a totes i tots.

La importància de tots els expedients derivats de les obres del C/ Les Tendes 27, en tant que
afecten a la 1a tinent d'alcalde i  a l'alcalde del nostre Ajuntament, reuneixen les condicions
suficients com per donar-los la major transparència possible. Donant l'oportunitat a totes les
parts d'exposar els seus arguments, escoltar els dels altres, i tindre coneixement, de primera mà,
de tots els documents relacionats amb la qüestió.
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Sobretot  quan,  finalment,  no  s'ha  fet  públic  el  contingut  de  l'acord  de  govern  subscrit  per
Compromís i PSPV-PSOE en data 9 de juliol de 2019. I essent aquesta qüestió, tan decisiva en
molts aspectes, susceptible de ser un dels punts integrants del dit acord secret.

A  nivell  municipal  no  hi  ha  millor  exercici  de  transparència  que  constituir  una  comissió
informativa especial sobre un assumpte concret. És a dir, una comissió pública de seguiment
dels  distints  expedients  derivats  de les  obres  de C/  Les  Tendes 27,  que done  les  màximes
garanties de que les coses  s'estan fent  amb la màxima pulcritud.  Si  tot  s'està fent  bé,  com
esperem que així siga, a totes i tots ens convé que a ningú li puga quedar el més mínim dubte al
respecte. Perquè totes i tots eixim guanyant quan fem un exercici de transparència.

Els fets i els expedients derivats 
L'11 de juliol de 2014 un periòdic local va denunciar públicament que s'estaven fent unes obres
sense llicència en l'edifici protegit de C/ Les Tendes 27, immoble pertanyent, en règim de co-
propietat, a l'actual 1a tinent d'alcalde. Aquesta notícia va donar lloc a una querella contra la
peridista periodista, derivat en un procediment penal que va acabar absolent- la. El 15 de juliol
de 2014 la mateixa periodista va posar en coneixement de l'administració (reg. d'entrada núm.
8.141/14),  que probablement s'estaven realitzant obres sense llicència en el referit  immoble.
Com, després de les oportunes comprovacions, així es va demostrar. Aquesta denuncia en via
administrativa ha donat lloc a diversos expedients:

- L'expedient de restauració de la legalitat urbanística 56/14-ERU, reobert posteriorment
com a expedient de restauració de la legalitat urbanística 43/2015- ERU, que continua
encara pendent de finalització.

- L'expedient  sancionador  per  infracció  urbanística  56/2014-EIU,  que  també continua
pendent de finalització.

- I  l'expedient  de legalització 56/14-ERU (conegut  durant  un temps com a expedient
d'Obra Major 42/2014-OMA), que també continua pendent de finalització, atés que hi
ha un procediment contenciós administratiu (el 131/2019) contra el decret de l'alcaldia
núm. 355/19 de 8 de febrer de 2019, que va estimar el recurs de reposició presentat en
novembre-desembre de 2014 contra la llicència concedida mitjançant acord de Junta de
Govern de 31 d'octubre de 2014.

I a tot això encara devem sumar un expedient de lesivitat (acord plenari de data 26 de març de
2015), i unes possibles querelles criminals i diligències d'investigació penal, de les quals hem
sentit  parlar,  però  no  tenim la  informació  pertinent.  Un  motiu  més,  i  molt  important,  que
justifica la necessitat  de crear una comissió de seguiment al  voltant  d'aquest  assumpte amb
tantes  ramificacions.  Demostrant  que  es  tracta  no  només  d'un  exercici  saludable  de
transparència, sinó fins i tot, d’un exercici més que convenient.

Encara  més  quan  uns  ciutadans,  el  passat  9  d’agost,  van  posar  en  coneixement  d’aquesta
administració que,  al  seu parer,  s'havien  produït  importants  mancances  en la  documentació
remesa al Jutjat contenciós administratiu núm. 9 de València (per al Procediment Ordinari núm.
131/19) en data 6 de juny de 2019. Mancances per les quals alguns grups municipals s’han
preocupat, demanant explicacions a l’alcaldia, sense obtindre resposta fins al moment.

Per  aquests  motius,  els  Grups  Municipals PRO,  PP i  C’s  proposen  al  Ple  de  l'Ajuntament
l'aprovació de les següents,

PROPOSTES D'ACORD
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Primer.-  Aprovar  la  creació  d'una  comissió  informativa  especial,  amb  la  denominació  de
“Comissió de seguiment dels expedients derivats de les obres de C/ Les Tendes 27”.

Segon.-  La composició d'aquesta Comissió serà la mateixa que la de la resta de Comissions
Informatives Permanents creades a l'Ajuntament d'Oliva a l'inici de la legislatura 2019-2023, de
conformitat amb l'art. 125 del Reial decret 2568/1986, de 28 de novembre, pel qual s'aprova el
Reglament d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals (ROFRJEL). És
a dir:

a) Hi haurà un representant de cadascun dels grups polítics municipals,  i s'aplicarà el
sistema de vot ponderat. L'adscripció concreta dels membres de la corporació que hagen
de formar part, en representació de cada grup polític, es realitzarà mitjançant escrit del
seu portaveu dirigit a l'Alcaldia-Presidència, del qual es donarà compte en el Ple. Podran
designar-se, de la mateixa forma, un o diversos suplents de cada titular.

b)  No  podran  formar  part  d'aquesta  Comissió  aquells/es  regidors/es  sobre  els  quals
existisquen, o puguen existir, motius d'abstenció dels assenyalats en l'article 23 de la Llei
40/2015, d'1 d'octubre, de règim jurídic del sector públic.

c)  La  Presidència  d'aquesta  Comissió,  segons  estableix  l'art.  125.a)  del  ROFRJEL
correspondrà a l'Alcalde, sense perjudici que puga delegar-la en qualsevol membre titular
d'aquesta Comissió.

d) El Secretari d'aquesta Comissió serà el de l'Ajuntament d'Oliva, o funcionari en qui
delegue, que, a més, actuarà com a assessor legal.

Tercer.- El funcionament d'aquesta Comissió es correspondrà amb el règim de funcionament de
les Comissions Informatives, d’acord amb el que regula el ROFRJEL a aquest efecte. Si bé,
haurà d'acomodar-se a una sèrie de particularitats, pel seu caràcter d’"Especial" i pel fet que
puguen comparéixer voluntàriament en la mateixa persones externes a aquesta Administració
Local, per la qual cosa es considera convenient:

a) Que siga la pròpia Comissió Informativa Especial la que determine quines persones
han de ser citades per la Presidència de la Comissió per a efectuar declaracions davant
ella.

b)  Que  aquestes  declaracions  (sempre  de  caràcter  voluntari)  podran  ser  realitzades
personalment davant els membres de la Comissió, o mitjançant la presentació d'escrits,
informes o enregistraments. En aquests últims casos (formes no presencials, de les quals
només podran fer ús tècnics externs o aliens a l'Ajuntament d'Oliva, i partint de la base de
les preguntes que la Comissió, de manera escrita, els transmeta prèviament) es garantirà
adequadament tant el seu registre d'entrada en el registre municipal, com el fet que només
es coneixerà el seu contingut en el moment en què estiga convocada la Comissió.

c) Les compareixences personals començaran amb una intervenció o informe, finalitzat el
qual qualsevol membre de la Comissió podrà formular les preguntes i aclariments que
considere  oportunes  relacionades amb els  expedients  derivats  de les  obres  de C/  Les
Tendes  27,  si  bé  la  persona  que  compareix  podrà  contestar-les  totes  juntes.  De  ser
estrictament necessari, es podrà obrir un segon torn de preguntes, i una segona tanda de
contestacions.
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d)  De les reunions que realitze aquesta Comissió s'hauran de realitzar les actes el més
fidedignament possible amb la finalitat que qualsevol membre puga consultar-les. Per a
tal fi podran emprar-se aquells mitjans de gravació que es consideren oportuns, sempre
complint en allò dispost en el Reglament Orgànic Municipal.  No obstant això, això no
significa  que  les  actes  hagen  de  transcriure's  literalment  en  les  intervencions  que  es
produïsquen.

Quart.- Les reunions d'aquesta Comissió deuran guardar l’oportuna discreció per part dels seus
components.

Cinqué.- El termini màxim de duració d'aquesta Comissió, una vegada constituïda, serà de 12
mesos, podent-se prorrogar per raons motivades, prèvia votació per la pròpia Comissió.

Sisé.- La Comissió haurà d'emetre un informe de conclusions que serà sotmés a debat plenari.

Seté.-  L'objecte  de  la  comissió  serà  el  seguiment  de  la  gestió  de  tot  allò  concernent  als
expedients derivats de les obres de C/ Les Tendes 27: exp. de legalització 56/14-ERU, exp. de
restauració de la legalitat urbanística 43/15-ERU, exp. sancionador 56/14-EIU, exp. de llicència
d'ocupació 65/2018..., així com sobre el Procediment Ordinari núm. 131/19, seguit davant el
Jutjat contenciós administratiu núm. 9 de València, i  altres procediments i/o diligències que
puguen estar relacionats amb les citades obres. Sobre tots aquests expedients i  fets es faran
tasques de seguiment, verificació, indagació o valoració. Centrant-se en aspectes tals com els
assenyalats al registre d’entrada núm. 13.544/19, o altres que puguen ser considerats d'interés
sobre aquest assumpte, per part dels membres integrants de la comissió.

Huité.-  Donar  el  mandat  a l'Alcalde perquè,  en el  termini  màxim de 10 dies,  procedisca a
convocar als regidors/les regidores que determinen els diferents Grups Municipals per a celebrar
la sessió de constitució d'aquesta Comissió.

Nové.-  Donar trasllat del present acord al Departament d'Urbanisme, al promotor de les obres
objecte de l'Expedient de legalització núm. 56/14-ERU, i a quants figuren com a interessats en
aquest expedient.

Oliva, a 17 de desembre de 2019

Signat: Portaveu GM PRO, Portaveu GM PP, Portaveu GM C’s”

Atés que, obert el torn d’intervencions es produeixen les que tot seguit s’indiquen:

 Sr.  Mata  Cots: “Un  expedient  de  restauració  de  la  legalitat  urbanística,  un
expedient  sancionador  per  infracció  urbanística,  un  procediment  contenciós
administratiu  contra  l’Ajuntament  d’Oliva,  ja  en  van dos,  una  querella  criminal
contra quatre membres de la Junta de Govern de 2015, entre ells  l’alcalde i dos
portaveus  d’aquesta  corporació,  i  un  exregidor  d’Urbanisme,  de  l’anterior
corporació, i una investigació de la Fiscalia per via penal. Tot aquestos processos
són actuals, i mantenen la flama d’un assumpte que crema al si del govern. Aquest
cas de la casa ha saltat a la via penal, i contenciosa, on es dirimirà si ha hagut, o no,
una o vàries vulneracions de la normativa urbanística. Però aquest cas de la casa l’ha
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generat una persona que és regidora, que hui és vicealcaldesa, i que durant una part
molt temporal dels fets va ser alcaldessa accidental. Per tant és necessari posar llum
sobre la seua vessant política. Tenim una evidencia que només els més voluntariosos
poden continuar negant, que s’han fet obres sense llicència. Açò, per a una persona
que és representant públic és especialment reprovable. Si volem defensar l’ètica en
política, amb ètica hem d’obrar. Però a més, recau sobre l’assumpte la sospita que
s’han destruït elements patrimonials preservats per la normativa urbanística local.
Amb la  comissió  de  seguiment  podrem esbrinar  si  aquestos  elements  han  estat
modificats o no; i molt important, coneixerem si ha hagut meandres navegats amb
una vicealcadesa hui al timó. L’assumpte de a casa té, per tant, una doble dimensió,
la penal i contenciosa, per això es important la comissió, per a garantir entre tots que
la defensa i actuació de l’ajuntament es com cal, i sense fissures, per a conéixer de
primera  mà  la  documentació  enviada,  i  la  generada  en  aquestos  procediments,
donant  garantia  de transparència  perquè cap de les  parts  tinga  cap excusa per a
invocar obscurantismes o teories de la sospita. Llum i taquígrafs. I la responsabilitat
política, perquè en aquesta comissió també podrem saber si s’ha incorregut en faltes
que poden ser molt greus, i poden, políticament parlant, invalidar a una persona per
a l’exercici de càrrec públic hui fa quasi un mes que els grups de l’oposició van
proposar,  en  aquest  plenari,  la  creació  d’una  comissió  de  seguiment  de  tot  els
processos vius que he esmentat al començament de l’exposició. Hui fa quasi un mes
que es va descartar, per part de govern, argüint que necessitaven més tems per a
valorar els termes en què es concreta aquesta proposta, la qual no oblidem, portava
registrada en aquest ajuntament, des del 9 d’agost. Quasi un mes ha passat, quatre i
mig  des  que  es  va  registrar  la  sol·licitud  d’informació,  i  deixant  endarrere  un
paisatge de terra cremada. Ha arribat e moment de posar a prova la transparència
d’aquest govern. Es posa a prova un govern que es basa en un acord de govern que
hui ja sabem alguns termes, però que hem anat poden comprovar es va fundar en
unes negociacions basades en la tècnica del kikc de bol, patada i endavant. Aqueix
va ser l’element  essencial,  sobre aquells  temes incòmodes o conflictius,  patada i
endavant. hui han d’afrontar aquesta incòmoda situació, però no perquè nosaltres
tinguem voluntat de posar a prova la seua reacció sinó perquè com el cor delator del
conte  d’Edgar  Allan  Poe,  la  pressió  ha  acabat  per  descobrir  que  el  cadàver
s’amagava  a  sota  de  les  taules.  El  passat  mes  d’agost  uns  veïns  posen  en
coneixement d’aquesta administració que, al seu parer, la documentació que aquest
ajuntament  havia  tramés  al  contenciós  administratiu,  iniciat  pel  marit  de la  Sra.
Morell  contra  aquest  ajuntament,  era  incompleta.  Aquest  portaveu  va  demanar
informació a l’Alcaldia, i la vaig obtindre instants després de registrar-se aquesta
proposta de comissió de seguiment; el mes passat. En aqueix moment, quan el tall
comença a obrir-se, descobrim que la Sra. vicealcaldessa, per mitjà del seu marit,
s’havia querellat contra la meua companya, Yolanda Pastor, contra el company de
corporació  Sr.  Salazar,  portaveu  del  Grup  Ciutadans,  contra  l’exregidor
d’Urbanisme, Vicent Canet, i contra el mateix alcalde que ella havia investit, a canvi
de res. Els demana, a canvi de res, deu anys d’inhabilitació. La vicealcaldessa li
demana deu anys d’inhabilitació a l’alcalde. En posar-se aquest assumpte sobre la
mesa, el tall es converteix en ferida, i la ferida comença a supurar. La Sra. Morell fa
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una roda de premsa el passat dilluns, 2 de desembre de 2019, després que en el
plenari esclatara la polèmica, i la vicealcaldessa afirma que tots, absolutament tots,
els informes tècnics són favorables. Però a l’expedient hi ha informes desfavorables.
Diu també que l’alcalde, al qual ella va investir, li va llevar la llicència d’obra de sa
casa  comprant  informes,  i  que  és  fruit  d’una  actuació  electoralista.  És  a  dir,  la
vicealcaldessa acusa a l’alcalde de prevaricador i d’utilitzar males arts en política. El
dijous, 5 de desembre, contesta l’alcalde; compareix juntament amb l’exportaveu de
Compromís, i exregidor d’Urbanisme, el qual desmunta la tesi de la seua sòcia de
govern. Es conclou dient que Ana Morell menteix en dir que tots els informes eren
favorables, i presenten proves; i que porta nou anys mentint a l’ajuntament i a la
ciutadania.”

 Sr. president accidental: “Vaja acabant, per favor.”

 Sr. Mata Cots: “I que ho va tornar a fer el dia 2 de desembre, amb un relat fals dels
fets. Així doncs, l’alcalde considera molt greus les paraules de la Sr. vicealcaldessa,
acusant-lo de comprar informes i de persecució política. O siga, l’alcalde acusa la
seua  vicealcaldessa  de  manipuladora  i  mentidera.  La  situació  no  té  un  gra  de
normalitat i el que aquesta oposició demana és que es posen sobre la mesa tots els
documents de l’expedient, que es puga fer un seguiment adequat dels procediments
administratius que encara queden pendents sobre la casa, i que es faça un seguiment
sobre  l’abast  del  contenciós  administratiu,  qui  i  com i  amb quins  arguments  es
defensa l’ajuntament  davant del  recurs del marit  de la Sra. vicealcaldessa,  quina
documentació s’envia, etc.”

 Sr. president accidental: “Vaja acabant, per favor, Sr. Mata.”

 Sr.  Mata  Cots: “No  tinc  temps  il·limitat  per  ser  qui  defensa  la  moció?
Tradicionalment s’ha fet així en aquest ajuntament.”

 Sr. president accidental: “Doncs, continue.”

 Sr. Mata Cots: “Ens riguem, però és un seguiment sobre un assumpte que té dos
relats,  i  que  es  fa  necessari  confrontar  per  esbrinar  si  políticament  i
administrativament  s’ha  actuat  amb  rigor  i  transparència,  seguint  els  mateixos
criteris que amb qualsevol altre expedient. Per part del govern no s’ha vist tan clara
aquesta evident necessitat de transparència, fins al dia de hui que ens han presentat
l’acord de govern; un gest de molta transparència.  En el fons, quatre idees força
s’han traslladat a la premsa durant aquest mes, que han acabat substanciant d’alguna
forma la patada i endavant d’aquest assumpte. L’asseveració que tots els informes
són favorables a la legalitat de l’obra de la Sra. Morell decau amb els informe que
mostren,  no  jo  sinó  Compromís,  en  la  roda  de  premsa  del  dia  5  de  desembre.
L’argument que havent a Oliva 2.700 vivendes fora d’ordenació, només es pose el
focus sobre una, per ser de la vicealcaldessa, conté moltes debilitats; potser quan el
PSOE llança aquest missatge, està incorporant la vivenda de la Sra. Morell entre una
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d’elles? Per què busquen centrar l’atenció en el fet que hi ha 2.700 vivendes alegals,
i no posen en valor que 20.000 s’adeqüen a la normativa? Aqueix missatge, en la
seua síntesi, es allò de fer com fan no és pecat. Impensable per a un càrrec públic
que ha de ser exemplaritzant, i complir amb el mateix codi ètic, en aquest cas del
Partit  Socialista.  Però  per  a  mi  són dues  les  idees  clau  en  què  s’ha  assentat  la
defensa durant aquest mes, per part del Partit Socialista. La idea que és una qüestió
privada, i la idea que és una persecució política. Quan es diu que és una persecució
política, es demostra que hi ha una evident voluntat de traslladar a l’opinió pública
que l’oposició estem subordinant el cas, estem sobredimensionant el cas. Res més
lluny de la realitat; l’assumpte té una evident dimensió política. Quatre portaveus
han hagut d’abandonar el saló de plenaris –no  dic que estiga en cap lloc, ni que jo
ho haja inventat; jo seguint la pràctica d’aquest plenari puc comprovar que s’ha fet
sempre així. És a dir s’ha disposat de temps il·limitat per part de qui fa de ponent. Si
no és així...”

 Sr. president accidental: “Estàvem comprovant-ho, però continue.”

 Sr. Mata Cots: “A la fi, com veuen, de normalitat no té un gra aquest assumpte i
quatre portaveus han hagut d’abandonar el saló de plenaris bans de debatre aquest
assumpte,  perquè  estan  querellats  per  la  Sr.  Morell,  o  està  investigada  per  la
Fiscalia. Crear una comissió de seguiment és donar-li el tractament que requereix
perquè a ciutadania confie que els càrrecs públics, que controlen l’administració, no
tenen privilegis sinó que en tots els extrems s’obra de forma transparent i de bona fe.
Determinar si han existit responsabilitats polítiques, o no, és del tot ponderat. Per
últim, la seua defensa l’han centrada també en el fet que és una qüestió privada i que
es troba sub judice. No és una qüestió privada; les obres es van fer sense llicència,
sent la Sra. Morell regidora, i es va seguir un procediment administratiu que va fer
botar totes les alarmes sent alcaldessa accidental.  El cas és d’una importància,  a
nivell  urbanístic,  molt  ressenyable,  però que durant  nou anys s’hagen mantingut
versions oposades sobre la realitat dels fets, i que inclús s’hi haja anat descobrint
una voluntat vetllada d’ocultació de les evidències, naturalment té una importància
política capital. L’assumpte que hui es debat té una importància política innegable, i
dotar-lo de transparència ha de ser garantia d’higiene democràtica. La importància
de  tots  els  expedients  derivats  d’aquestes  obres,  en  tant  que  afecten  a  la
vicealcaldessa, i a aquest ajuntament, reuneixen les condicions suficients per donar-
li la major transparència possible. Saber en quina línia actua l’ajuntament, en la seua
defensa, contra el contenciós administratiu que la vicealcaldessa té contra el mateix
ajuntament,  és  una  qüestió  de  defensa  dels  interessos  generals.  Saber  quines
actuacions està duent a terme la Fiscalia, en la seua investigació per a esbrinar si la
Sra. Morell, vicealcaldessa, ha pogut incórrer en presumptes delictes penals, és una
qüestió també d’interés general. Saber si l’ajuntament està enviant la documentació
completa totes dues instàncies judicials és una qüestió de transparència i de salut
democràtica. I saber si les accions de la vicealcaldessa en les obres de sa casa són
mereixedores  d’una responsabilitat  política,  és una responsabilitat  de tots els  qui
estem hui ací, i dels qui s’han hagut d’absentar també. Políticament hi ha dos grans
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relats sobre els fets; i curiosament són els que s’han defensat durant nou anys, la
Sra. Morell, i en contra el que ha defensat Compromís, David González, alcalde,
durant  tot  aquest  temps  també.  alcalde  i  vicealcaldessa  que  hui  són  querellat  i
querellant. No veig alternativa a fet que tots els regidors d’aquesta corporació votem
sí a  la transparència.  Només qui dubta de la solidesa del seu relat  pot negar-se.
Potser algú dubta?”

 Sr. Llopis Ibiza: “Així comença la moció que vam presentar el  mes passat.  La
transparència és consubstancial a la democràcia, i la millor garantia d'aquesta. Per
això  pensem  que  tots  els  exercicis  que  vagen  en  la  direcció  d'augmentar  la
transparència en el nostre Ajuntament són positius per a totes i tots. Expressàvem
aleshores, i continuem pensant-ho, que la importància de tots els expedients derivats
de les obres de la casa de la sra. Morell, en tant que afecten la vicealcaldessa i a
l'alcalde del nostre Ajuntament, reuneixen les condicions suficients com per donar-
los la major transparència possible, donant l'oportunitat a totes les parts d'exposar els
seus arguments, escoltar els dels altres, i tindre coneixement, de primera mà, de tots
els documents relacionats amb la qüestió. A nivell municipal no hi ha millor exercici
de transparència que constituir una comissió informativa especial sobre un assumpte
concret. Recordem que encara hi ha processos administratius oberts; si està fent-se
bé, com esperem que així siga, a totes i tots ens convé que a ningú li puga quedar el
més  mínim dubte  al  respecte.  Perquè  totes  i  tots  eixim  guanyant  quan  fem un
exercici  de  transparència.  I  en  tot  cas,  hauríem  d’adequar-nos  a  la  Llei  de
transparència i de bon govern de la Generalitat Valenciana. El fet de plantejar la
creació de la comissió, no te per objecte investigar uns fets que estan judicialitzats,
no es tracta de declarar cap responsabilitat jurídica; estem en l’àmbit polític. Estem
davant d’aquestos fets, prou importants per a tindre en compte, uns fets que portem
setmanes veient i escoltant com es tiren uns a altres les culpes. Començaré, és de
veres que el Sr. Mata h ha exposat, però cal recordar perquè crec molt greu que la
Sra. Morell, que fa alcalde al Sr. González, l’acusa de persecució política cap a ella,
comprant informes amb aquesta finalitat; dient-li que l’alcalde està prevaricant. Pocs
dies després, el Sr. alcalde, que es alcalde per tercera vegada sense guanyar unes
eleccions,  però gràcies  als  vots de la  Sr.  vicealcaldessa,  li  diu i  acusa a  la seua
vicealcaldessa, que porta nou anys enganyant a l’ajuntament i a tot els ciutadans. La
taxa de mentidera.  I  també li  va dir  que vessava calúmnies  greus cap a la  seua
persona. És a dir, un investeix l’alcalde quan el considera un criminal, perquè així
ho posa en la querella, criminal, i li demana deu anys d’inhabilitació per a ocupar
qualsevol càrrec públic, especialment el d’alcalde, i a la vegada el Sr. alcalde li diu a
la Sra. Morell que està mentint a la ciutadania. La veritat que per a nosaltres és un
govern que no se sosté, però aquesta comissió servirà er a saber aqueixes raons. Ací
una d’aqueixes dues persones menteix; o a la millor les dues diuen la veritat, amb
tota la documentació que no tenim a l’abast, i potser que o quede en res, o a la millor
les dues persones hagen de dimitir del seu càrrec, perquè són acusacions molt greus,
acusacions  que en altres  ajuntaments,  en altres  estaments  supramunicipals,  molts
regidors, diputats i altres càrrecs, han hagut de dimitir per molt menys que aquestes
acusacions. Sí, Sra. Navarro, els del PP ho han fet, i els del PP, alguns del PP, hem
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acusat a aquestos companys que han delinquit. Espere que vosté siga capaç, quan
arribe  el  moment,  de  fer  el  mateix  que  han fet  aquestos  regidors  del  PP;  li  ho
recorde. Aquest acord està viciat des del principi. Si Compromís sabia que la Sra.
Morell portava nou anys enganyant a l’ajuntament i a la ciutadania, la veritat no sé
com  ha  sigut  capaç  de  tapar  els  ulls  per  tal  d’agarrar  la  cadira  de  l’alcalde,
l’Alcaldia. I si el PSOE considerava que el Sr. González era un prevaricador, que
comprava informes, tampoc entenc com li dóna l’Alcaldia. Perquè aquesta querella
resulta que el dia de la investidura ja estava posada. És a dir, no són pensaments
nous, no són frases noves; les estem escoltant aquetes últimes setmanes, però és de
veres que porten molt de temps fent-se aquetes acusacions. Per aquesta raó m’alegre
que aqueta comissió puga portar-se endavant, que ens posem a treballar ràpidament
per  a  aportar  solucions  i  la  llum  a  aquestos  problemes  que  estem  veient,
desgraciadament, setmana sí, setmana també, en els mitjans de comunicació, que tot
el  poble  està  esperant  que  se  sàpiga  quina  és  la  solució  d’aquesta  comissió  de
seguiment, sense haver de ser jutges en el procés. Només saber quina documentació
s’ha presentat als jutjats.”

 Sr. president accidental: “Vaja, acabant, Sr. Llopis. Ja ha acabat el seu temps, però
vaja acabant.”

 Sr. Llopis Ibiza: “Utilitzaré el temps. Hi ha registres de veïns que han demanat
informació,  se’ns  informa que  no els  ha  arribat,  i  jo  crec  que  aquesta  comissió
servirà perquè arribe a tot el món aquest procés.”

 Sr. Monzonís Sallemi: “Bé; comence a pensar que no sé quin seguiment  volen
vostés que fem. Sembla que el Sr. Mata té una opinió ben formada sobre l’expedient
sobre el qual volen que fem el seguiment. I al Sr. Llopis li diria que vosté bé hauria
de saber que els personalismes en política no estan per damunt de tot. Vosté mateix
va rebre una demanda del Sr.  Salazar en l’any 2011, que és qui signa la moció
juntament amb vosté i el Sr. Mata. Dit açò, com he comentat abans, vostés presenten
aquesta nova moció on rectifiquen els punts que eren il·legals anteriorment. Vaig a
citar part dels motius que exposen en la seua moció actual.  Vostés demanen una
comissió pública de seguiment dels expedients derivats de les obres del carrer de les
Tendes  27,  que  done  les  màximes  garanties  que  les  coses  s’estan  fent  amb  la
màxima pulcritud. Són vostés conscients que en demanar una comissió de seguiment
d’un  expedient  que  està  reclamat  pels  jutjats  estan  posant  en  dubte  al  secretari
d’aquest ajuntament? Que a més es la figura que es fedatari públic? Seguiré llegint
un part que el Sr. Mata també ha llegit. Uns ciutadans van posar en coneixement
d’aquesta  administració  que,  al  seu  parer,  s'havien  produït  mancances  en  la
documentació remesa al  Jutjat.  Són conscients  vostés que emparant-se en el  que
opinen uns particulars sobre aquest expedient estan acusant sense proves als tècnics
municipals? Sense aportar cap tipus de prova acusen de mala pràctica als nostres
funcionaris  públics; i vostés estan ací donant ressò a aquestes persones. El Grup
Municipal Socialista va donar suport a aquestos funcionaris que han estat acusats de
prevaricació.  Espere que vostés sàpiguen el  que estan fent.  Dit  açò,  pensem que
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aquesta  comissió  pretén un seguiment  innecessari,  ja  que vostés  com a regidors
tenen accés a aquest expedient, com a qualsevol altre, i  poden fer els seguiment
juntament amb els tècnics que consideren oportú. No obstant això, en nom de la
transparència que vostés demanen, donarem suport a la moció; i si vostés s’hagueren
preocupat de llegir l’expedient, entendrien que no hi ha res a amagar.”

 Sra. Balaguer Pericás: “Nosaltres, com ja hem dit, hem votat que estem d’acord
amb  aquesta  comissió  de  seguiment,  però  no  farem  declaracions  sobre  el
procediment judicial,  ni aventurarem quin podria ser el resultat,  com bé aventura
vosté,  Sr.  Llopis.  Ens  remetrem  a  la  comissió  perquè  puguen  revisar  tots  els
informes pertinents; i els recordem que tots els regidors tenen a la seua disposició
aquestos informes. Així, per aquesta Llei de Transparència i Bon Govern, Sr. Llopis,
no es poden fer públics aquestos informes, i vostés sí que tenen accés als informes.”

 Sr. Mata Cots: “Estan vostés inflamant  molt  l’assumpte del fet  que els punts eren
il·legals; com moltes coses que es presenten en aquest ajuntament, en passar el filtre de la
Secretaria intenten adequar-se al compliment de la normativa. La moció no era una moció
il·legal, sinó que s’havia d’ajustar als termes que el nostre reglament intern municipal no
contempla, que altres reglaments sí que contemplen; podem tindre molts exemples de
comissions que han sigut públiques, com per exemple la del cas Taula, la del cas dels
ERE d’Andalusia, entre altres. Però efectivament ens hem d’adequar al que mana la
normativa; així ho hem fet, i creiem que es important adequar-nos. No dubtem de la
seriositat  del  secretari  a  l’hora  de  tractar  aquestos  assumptes;  però  es  va  remetre
informació, que comprovada per particulars, es va determinar que era incompleta. Per tant
com que ara a la tutela de tot aquest assumpte estan l’alcalde i la viealcaldessa, que
formen un govern, i per tant tenen d’alguna forma la custòdia, no la custòdia però sí el
control sobre aqueixos documents, considerem que per la rellevància política que té el
cas, no està de sobra que puguem tots, en una comissió, d’una forma coral tos els grups
municipals puguem comprovar a informació que es determina; i tampoc acusem als tècnic
municipals; la comissió ni tan sols s’ha fet, i la justícia està també valorant les seues coses.
S. Monzonís, nosaltres no acusem als tècnics municipals, però qui ha fet declaracions
posant en dubte la legalitat de l’obra de la Sra. vicealcaldessa és el Sr. alcalde; no som
nosaltres els qui acusem de la il·legalitat als tècnics municipals, ni crec que l’alcalde
tampoc ho feia; però simplement posava en dubte que el procediment seguit, i que tota la
informació que s’ha anat recaptant, recordem també que hi havia entrada d’informes de
despatxos externs, doncs ahí poden haver certs dubtes, que s’han plantejat, que s’han de
valorar i s’han de posar sobre la mesa. Jo no li veig cap inconvenient.  Celebre que
efectivament puguem valorar aquest tema; jo no he acusat a ningú. M’agradaria que
quedara clar;  jo no soc jutge,  ni  molt  menys, i no vull  acusar a ningú. Simplement
m’agradaria controlar, perquè a més llancem un missatge molt positiu a la ciutadania, que
les ces per part de l’ajuntament es fan amb seriositat, que tots els procediments s’han fet
adequadament. I ja ho vaig dir en el seu moment, si una vegada conclós aquest assumpte
tot s’ha fet com cal, jo seré el primer a defensar que tot s’ha fe bé i s’ha resolt com s’haja
hagut de resoldre.”
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 Sr. president accidental: “Abans de continuar, esclarir que el secretari actual no va
ser  qui  va  remetre  aqueixa  informació,  que  encara  no  estava  incorporat  a  la
corporació. Perquè no hi haja cap confusió.”

 Sr. Llopis Ibiza: “La veritat parlant amb el secretari no sé si li ha quedat algun
dubte  alguna  vegada  que  nostres  creiem  que  el  secretari  no  fa  el  seu  treball
correctament.”

 Sr. president accidental: “Aquesta Presidència ho agraeix.”

 Sr. Llopis Ibiza: “Sí; però en compte de mirar cap a ací hauria de mirar a qui ha fet
les acusacions.”

 Sr.  president accidental: “Estava  esclarint  una qüestió  que podria  donar  lloc  a
confusió.”

 Sr. Llopis Ibiza: “Sr. Monzonís, vosté no pot comparar uns temes personals de
dues persones, que no té cap punt polític, amb un tema que s’està demanant una
comissió de seguiment  perquè s’ha pogut usar el  seu càrrec,  el  càrrec públic,  el
càrrec polític, per a beneficiar-se d’alguna cosa. Vorem la comissió de seguiment; i
no només en la comissió de seguiment sinó també en la investigació judicial que es
porta a terme. Mire, el que vam tindre el Sr. Salazar i jo, no va arribar a res; ni tan
sols vam anar al jutjat; ni tan sols vam haver de presentar res. Era una ximpleria
d’un tema personal que no va arribar a res. Però això seu, vosté sap que la Fiscalia sí
que ha agarrat i ha acceptat investigar aquest cas? La Fiscalia, Sr. Monzonís, no els
regidors  que estem ací demanant  una simple comissió de seguiment,  la  Fiscalia.
Vosté  sap quantes  renúncies  ha hagut  de diputats,  de regidors,  només perquè la
Fiscalia estava investigant alguns temes? Sí, li tornaré a dir que molts del meu grup;
i  d’altres,  d’altres  grups.  Però  ací  nou  anys,  i  ara  la  Fiscalia  ens  diu  que  està
investigant; que alguna cosa veu que no està bé; i ací no passa res. O siga que abans
d’acusar, o posar altres temes, amb la que els cau a vostés damunt, jo crec que no es
vostes per posar exemples dels altres. Un consell, no s’ho prenga a mal. Açò no es
tracta  de personalismes;  cap.  El  Partit  Popular  no tenia  cap intenció  d’entrar  en
aquestos temes una vegada se sap que està tot judicialitzat, però clar, en arriba que
hi ha querelles criminals, ens arriba que la Fiscalia està investigant, ens arriba, pel
que ha dit dels tècnics, que nosaltres acusem als tècnics, mire el que va dir el seu
soci, o va donar a entendre, en l’expedient de es obres de l’ajuntament, del qual
estem  parlant,  hi  ha  un  informe  que  presenta  dues  propostes  de  resolució,
contradictòries entre si,  tal  i  com succeeix en el  cas de l’informe de l’arquitecte
municipal, de 10 d’octubre de 2014. Jo li dic, Sr. Monzonís, n’hi ha cap altre en tot
l’Ajuntament d’Oliva, en totes les 2.700 vivendes irregulars o il·legals, que va dir un
dels seus col·laboradors del Partit Socialista, on posava dons d’elles la casa de la
Sra.  Morell;  n’hi  ha cap altre  cas? Vosté que està  al  capdavant  del  planejament
urbanístic  de  la  ciutat  que  tinga  aquest  cas  concret?  Diga’m.  N’hi  ha  cap  cas?
Perquè jo no en conec. Jo sí que he anat als Serveis Tècnics a preguntar si n’hi havia
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alguns casos similars a aquest. No n’hi ha cap Sr. Monzonís. Cap. Si no és prou greu
açò, o interessant, per a traure una comissió de seguiment per a saber per què no hi
ha cas, o és que també és molta casualitat que justament la vicealcaldessa, alcaldessa
accidental  en aquell  temps,  regidora d’Hisenda,  portaveu del  Partit  Socialista  en
aquella època, vicealcaldessa del PSOE ara siga l’únic cas en tota la ciutat d’Oliva
que  tinga  aquest  cas,  la  veritat  que  em senta  mal  que  vosté  llance  balons  fora
d’aquesta forma tan greu, Sr. Monzonís.”

 Sr. president accidental: “Vaja acabat, Sr. Llopis.”

 Sr. Llopis Ibiza: “La cosa és prou clara. Jo primer de tot, gràcies. Gràcies per donar
suport  a  aquest  seguiment,  com  he  dit,  pel  bé  de  la  transparència  d’aquest
ajuntament. I els assegure que aquesta comissió el que farà és que els altres càrrecs
públics que vinguen darrere nostres, i fins i tot nosaltres, vagen amb peu de plom, en
comptes d’intentar confondre amb el seu càrrec, possibles il·legalitats que puguen
ocórrer, o tiguen mà per a fer.”

 Sr.  Monzonís  Sallemi: “Com vosté  comenta  a  Oliva  hi  ha  al  voltant  de  2.700
vivendes il·legals, i si l’única que té aquest cas és la del carrer de les Tendes, 27;
només s’ha de fer una passejada pel mateix carrer de les Tendes,  per a vore les
irregularitats  que a simple vista es poden apreciar.  En qualsevol cas,  celebre les
seues paraules perquè pense que tots anem a treballar per la transparència i perquè
aquest tipus d’acusacions o situacions no estiguen d’ara endavant a la ciutat d’Oliva.
I com he dit abans, anem a recolzar aquesta moció, encara que pensem que siga
innecessària, ja que els expedients són públics per a tots vostées, ja que vostés l’han
demanada no veiem motiu pel qual no recolzar-la.”

 Sr. Mata Cots: “Per tancar, jo crec que és equivocat centrar l’atenció en el fet que
si hi ha 2.700 vivendes fora d’ordenació al nostre poble, o si en el mateix carrer de
les Tendes, està dient el regidor d’Urbanisme, hi ha també cases fora d’ordenació, o
que incompleixen la  normativa  urbanística;  i  el  també és  inclusiu,  que inclouria
aquesta casa, en teoria; no ho sé. No entre al cas, però qualsevol ciutadà d’Oliva,
que es diga com siga, i té gana de viure al barri de sant Roc, i té ganes de fer les
coses bé, sap el calvari que ha de passar per a obtindre una llicència, complir amb
tots els termes que la normativa urbanística estableix; és a dir, d’alguna forma paga
el peatge de viure en una zona patrimonialment protegida; paga el peatge en el sentit
que li costa molts més tràmits, s’ha d’adequar molt més a la normativa urbanística.
Ací el que estem plantejant és si tot el món ha de passar per l’anell i ha hagut alguna
persona a la qual l’anell se li ha pogut fer a mida. Aqueix és el dubte que podem
tindre. Jo espere que no; que s’haja actuat amb transparència, i que s’haja actuat
amb igualtat per a tot el món; però la forma de començar a demostrar que no hi ha
cap cosa que es puga amagar és votant a favor d’aquesta comissió de seguiment,
donar-li plena transparència i llancem un missatge molt positiu per part d’aquesta
corporació a tota la ciutadania, garantint que tot el món té el mateix tractament en
aquest poble, que tots som iguals davant la llei. Simplement per acabar, agrair a tot
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el món, a tota a corporació, el recolzament a aquesta comissió de seguiment. Desitge
que ens posem a treballar, que puguen traure el profit adequat. M’agradaria, ho dic
sincerament, que acabàrem ‘any i que puguérem informar que no ha hagut, que s’ha
obrat  adequadament  i  que tot  el  món ha  tingut  les  mateixes  condicions,  inclosa
qualsevol persona que és càrrec públic; però crec que davant les possibles sospites
que puguen existir, i davant el volum judicial que ha adquirit l’assumpte, no està de
sobra que puguem, entre tots, posar els ulls a un mateix tema i assegurar que s’ha fet
tot  correctament,  que s’ha obrat  amb zel  i  que s’ha obrat  sense fissures i  sense
favoritismes. Això és el que jo també desitjaria, i des d’ací moltes gràcies a tota la
corporació per recolzar aquesta comissió de seguiment, que ha anat dilatant-se en el
temps, però per fi ha arribat.”

Sotmesa  votació  la  moció  indicada,  el  Ple  de  l’Ajuntament,  per  unanimitat  dels
membres presents, acorda aprovar-la, i en conseqüència acorda:

Primer. Aprovar la creació d'una comissió informativa especial, amb la denominació de
“Comissió de seguiment dels expedients derivats de les obres de C/ Les Tendes 27”.

Segon.  La  composició  d'aquesta  Comissió  serà  la  mateixa  que  la  de  la  resta  de
Comissions  Informatives  Permanents  creades  a  l'Ajuntament  d'Oliva  a  l'inici  de  la
legislatura 2019-2023, de conformitat amb l'art. 125 del Reial decret 2568/1986, de 28
de novembre,  pel qual s'aprova el Reglament d'Organització,  Funcionament  i Règim
Jurídic de les Entitats Locals (ROFRJEL). És a dir:

a) Hi haurà un representant de cadascun dels grups polítics municipals, i s'aplicarà
el sistema de vot ponderat. L'adscripció concreta dels membres de la corporació
que hagen de formar  part,  en  representació  de  cada  grup polític,  es  realitzarà
mitjançant  escrit  del  seu  portaveu  dirigit  a  l'Alcaldia-Presidència,  del  qual  es
donarà compte en el Ple. Podran designar-se, de la mateixa forma, un o diversos
suplents de cada titular.

b) No podran formar part d'aquesta Comissió aquells/es regidors/es sobre els quals
existisquen, o puguen existir, motius d'abstenció dels assenyalats en l'article 23 de
la Llei 40/2015, d'1 d'octubre, de règim jurídic del sector públic.

c) La Presidència d'aquesta Comissió, segons estableix l'art. 125.a) del ROFRJEL
correspondrà  a  l'Alcalde,  sense  perjudici  que  puga  delegar-la  en  qualsevol
membre titular d'aquesta Comissió.

d) El Secretari d'aquesta Comissió serà el de l'Ajuntament d'Oliva, o funcionari en
qui delegue, que, a més, actuarà com a assessor legal.

Tercer.  El  funcionament  d'aquesta  Comissió  es  correspondrà  amb  el  règim  de
funcionament de les Comissions Informatives, d’acord amb el que regula el ROFRJEL a
aquest efecte. Si bé, haurà d'acomodar-se a una sèrie de particularitats, pel seu caràcter
d’"Especial" i pel fet que puguen comparéixer voluntàriament en la mateixa persones
externes a aquesta Administració Local, per la qual cosa es considera convenient:
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a)  Que siga  la  pròpia  Comissió  Informativa  Especial  la  que  determine  quines
persones  han  de  ser  citades  per  la  Presidència  de  la  Comissió  per  a  efectuar
declaracions davant ella.

b) Que aquestes declaracions (sempre de caràcter voluntari) podran ser realitzades
personalment  davant  els  membres  de la  Comissió,  o  mitjançant  la  presentació
d'escrits,  informes  o  enregistraments.  En  aquests  últims  casos  (formes  no
presencials,  de  les  quals  només  podran  fer  ús  tècnics  externs  o  aliens  a
l'Ajuntament d'Oliva,  i partint de la base de les preguntes que la Comissió, de
manera escrita, els transmeta prèviament) es garantirà adequadament tant el seu
registre d'entrada en el registre municipal, com el fet que només es coneixerà el
seu contingut en el moment en què estiga convocada la Comissió.

c)  Les  compareixences  personals  començaran  amb una  intervenció  o  informe,
finalitzat el qual qualsevol membre de la Comissió podrà formular les preguntes i
aclariments que considere oportunes relacionades amb els expedients derivats de
les obres de C/ Les Tendes 27, si bé la persona que compareix podrà contestar-les
totes  juntes.  De  ser  estrictament  necessari,  es  podrà  obrir  un  segon  torn  de
preguntes, i una segona tanda de contestacions.

d) De les reunions que realitze aquesta Comissió s'hauran de realitzar les actes el
més  fidedignament  possible  amb  la  finalitat  que  qualsevol  membre  puga
consultar-les. Per a tal  fi  podran emprar-se aquells  mitjans  de gravació que es
consideren oportuns, sempre complint en allò dispost en el Reglament Orgànic
Municipal. No obstant això, això no significa que les actes hagen de transcriure's
literalment en les intervencions que es produïsquen.

Quart.  Les reunions d'aquesta Comissió deuran guardar l’oportuna discreció per part
dels seus components.

Cinqué. El termini màxim de duració d'aquesta Comissió, una vegada constituïda, serà de 12
mesos, podent-se prorrogar per raons motivades, prèvia votació per la pròpia Comissió.

Sisé. La Comissió haurà d'emetre un informe de conclusions que serà sotmés a debat plenari.

Seté. L'objecte de la comissió serà el seguiment de la gestió de tot allò concernent als
expedients derivats de les obres de C/ Les Tendes 27: exp. de legalització 56/14-ERU,
exp. de restauració de la legalitat urbanística 43/15-ERU, exp. sancionador 56/14-EIU,
exp. de llicència d'ocupació 65/2018..., així com sobre el Procediment Ordinari núm.
131/19, seguit  davant  el  Jutjat  contenciós  administratiu  núm. 9 de València,  i  altres
procediments i/o diligències que puguen estar relacionats amb les citades obres. Sobre
tots aquests expedients i  fets es faran tasques de seguiment,  verificació,  indagació o
valoració. Centrant-se en aspectes tals com els assenyalats al registre d’entrada núm.
13.544/19, o altres que puguen ser considerats d'interés sobre aquest assumpte, per part
dels membres integrants de la comissió.
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Huité. Donar el mandat a l'Alcalde perquè, en el termini màxim de 10 dies, procedisca a
convocar als regidors/les regidores que determinen els diferents Grups Municipals per a
celebrar la sessió de constitució d'aquesta Comissió.

Nové. Donar trasllat del present acord al Departament d'Urbanisme, al promotor de les
obres objecte de l'Expedient de legalització núm. 56/14-ERU, i a quants figuren com a
interessats en aquest expedient.

Finalitzat  l’assumpte,  el  Sr.  president  accidental,  per  tal  de  facilitar  l’entrada  dels
regidors que han abandonat el saló de sessions, i sent les 20.40 h, concedeix un recés en
la sessió plenària.

Reincorporats a la sessió els regidors Sra. Pastor Bolo, Sra. Morell Gómez, Sr. Salazar
Cuadrado i el Sr. alcalde, el qual assumeix novament la Presidència i, sent les 20.50 h,
ordena reanudar la sessió.

PART II.- CONTROL I SEGUIDAMENT DE L’ACCIÓ DE GOVERN

VUITÉ.  DONAR  COMPTE  DELS  DECRETS  DE  L’ALCALDIA  DES  DE
L’ÚLTIMA SESSIÓ PLENÀRIA ORDINÀRIA NÚM. 3207/19 AL 3480/19.

Es dóna compte dels Decrets de l’Alcaldia des de l’última sessió plenària ordinària, des 
del núm. 3207/19, de 22 de novembre, al 3480/19, de 10 de desembre.

La corporació queda assabentada.

DESPATX EXTRAORDINARI. 

Prèvia  declaració  d'urgència  acordada  per  unanimitat  dels  membres  assistents,  que
constitueixen la majoria  absoluta legal  del nombre de membres de la corporació,  es
passa a examinar el següent assumpte no inclòs en l'ordre del dia.

PRIMER.-  PROPOSTA D’ACORD D’OBSERVACIONS I  AL·LEGACIONS A
L’ESTUDI  INFORMATIU  DE  LA  LÍNIA  FERROVIÀRIA  VALÈNCIA-
ALACANT (TREN DE LA COSTA) FASE II, CONCRETAMENT PEL QUE FA
A LA DECLARACIÓ D’IMPACTE AMBIENTAL PER AL TRAM «CULLERA-
GANDIA-OLIVA-DENIA».

Es dóna compte de la proposta de l’Alcaldia, de data 23 de desembre de 2019, que és
del següent tenor literal:
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“PROPOSTA  D’ACORD  D’OBSERVACIONS  I  AL·LEGACIONS  A  L’ESTUDI
INFORMATIU DE LA LÍNIA FERROVIÀRIA VALÈNCIA-ALACANT (TREN DE LA
COSTA)  FASE  II”,  CONCRETAMENT  PEL  QUE  FA  A  LA  DECLARACIÓ
D’IMPACTE AMBIENTAL PER AL TRAM “CULLERA-GANDIA-OLIVA-DENIA”

Atès que l’11 d’octubre de 2011, a València, va tindre lloc la signatura del “Protocolo entre el
Ministerio  de  Fomento,  la  Generalitat  Valenciana,  el  Administrador  de  Infraestructuras
Ferroviarias (ADIF), Renfe-Operadora i el Ente Gestor de la Red de Transporte y Puertos de la
Generalitat (GTP) para el desarrollo de actuaciones del corredor ferroviario denominado Tren
de la Costa Valencia-Alicante”.

Atès que amb data 27 de juny de 2016, la Secretaria General de Infraestructuras del Ministerio
de Fomento va resoldre aprovar provisionalment el document “ESTUDIO INFORMATIVO DE
LA  LÍNEA  FERROVIARIA  VALENCIA-ALICANTE  (TREN  DE  LA  COSTA)”,  i  en
conseqüència, iniciar el procés d’informació pública i audiència d’administracions de l’esmentat
estudi.

Atès  que  el  8  de  juliol  de  2016  es  va  publicar  en  el  Boletín  Oficial  del  Estado  l’inici
d’informació  pública  del  document  “ESTUDIO  INFORMATIVO  DE  LA  LÍNEA
FERROVIARIA VALENCIA-ALICANTE (TREN DE LA COSTA)”.

Atés que el Ple de l’Ajuntament d’Oliva, en sessió extraordinària que va tindre lloc el 9 d’agost
de 2016, va aprovar el document d’observacions i al·legacions a dit Estudi Informatiu, basant-se
en els els informes de l’Arquitecte Municipal, Antonio Salvador Pérez Mengual –de 21 de juliol
de 2016-, i de l’Arquitecte Tècnic Municipal, Juan Ramón Porta Sancho –de 4 d’agost de 2016-.

Atés que l’execució de la Fase 1 del Tren de la Costa està prevista en el Pla De Rodalies de la
Comunitat Valenciana 2017-2015 presentat a València el 18 de desembre de 2018 per part del
Ministerio de Fomento, incloent-hi la prolongació Gandia-Oliva amb una estimació inicial de
120 milions d’euros.

Atés que en data 21 de novembre de 2019, la Subdirección General de Planificación Ferroviaria
de la Secretaria General de Infraestructuras, pertanyents al Ministerio de Fomento, novament ha
donat trasllat a l'Ajuntament de la documentació necessària perquè, dins d'el procediment de
tramitació de l'Estudi  Informatiu,  s'atenga la  formulació de Declaració d'Impacte  Ambiental
plantejada per al tram "Cullera-Gandia-Oliva-Dénia", dividit en dos expedients: tram Cullera-
Gandia, i tram Gandia-Oliva-Dénia; i emeta el seu pronunciament, si s’escau.

Vist l’informe de l’Arquitecte Tècnic Municipal, Juan Ramón Porta Sancho –de 12 desembre de
2019-,  i  més  concretament  la  proposta  de  pronunciament  que  es  transcriu  literalment  a
continuació:

“PROPUESTA DE PRONUNCIAMIENTO
Dado que según se afirma en el escrito de traslado de documentación anteriormente indicado: “…el
tramo Cullera-Gandía, en el que la solución propuesta consiste en la duplicación de la vía existente, y,
en  el  tramo Gandía-Oliva-Denia  se propone un  nuevo  trazado.  Las  soluciones…,  siguen  siendo las
mismas que las del documento original, ya que esta partición del expediente responde únicamente a
necesidades administrativas,  no técnicas…”; revisadas las alegaciones presentadas en su día por el
Ayuntamiento,  anteriormente  citadas,  y  que estas,  en  su conjunto continúan siendo asumidas por el
Ayuntamiento,  incluso  corregidas  como  a  continuación  expondremos,  se  insta  a  la  administración
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solicitante  de  este  pronunciamiento  las  vuelva  tener  en  consideración,  atendiendo,  además,  a  lo
siguiente:

Se observe muy especialmente la problemática hidrológica de la zona, especialmente en la parte del
término municipal de Oliva púes se observa, nuevamente, que no se han tenido en cuenta los sistemas
hidráulicos: Barranc de La Font - Séquia Mitjana, Alfadalí - Séquia Mare, y las nuevas canalizaciones
realizadas por AcuaMed con motivo del proyecto de “Obras de laminación y mejora del drenaje de la
cuenca de la rambla Gallinera en Oliva (Valencia)”. Y se considere la cartografía de riesgo del Estudio
de Inundabilidad de Oliva así como la nueva del Sistema Nacional de Cartografía de Zonas Inundables.

Además, se propone que, en el tramo Gandía - Oliva – Denia, concretamente desde la estación de Oliva
hasta Denia, la plataforma sea para doble vía.

Consecuentemente se propone que el Ayuntamiento se pronuncie favorablemente sobre la propuesta para
la Declaración de Impacto Ambiental planteada para el tramo “Cullera-Gandia-Oliva-Denia”, dividido
en dos expedientes: tramo Cullera- Gandía, y tramo Gandía-Oliva-Denia, y solicite a la Subdirección
General  de  Planificación  Ferroviaria  de  la  Secretaría  General  de  Infraestructuras  que  atienda  las
alegaciones planteadas en su día por el Ayuntamiento de Oliva y complementadas y ampliadas en este
informe.

Es cuanto he de informar a los efectos oportunos

Oliva, 12 de diciembre de 2019

El Arquitecto Técnico Municipal – Fdo. Juan Ramón Porta Sancho”

Per tot això, es proposa al Ple l’adopció dels següents ACORDS:

Primer.-  L’Ajuntament d’Oliva formula les següents  observacions al  document  “ESTUDIO
INFORMATIVO DE LA LÍNEA FERROVIARIA VALENCIA-ALICANTE (TREN DE LA
COSTA)”:

1. L’Estudi Informatiu ha de prioritzar la necessitat social i de servei públic de la connexió
ferroviària sobre els paràmetres exclusivament financers, de manera que s’explicite clarament
que la finalitat principal del Tren de la Costa és la de servir als interessos dels ciutadans, tot
garantint a la població d’Oliva el servei de transport públic amb la resta de municipis del seu
entorn,  mitjançant  un servei  de  Rodalies,  sense perjudici  de  la  possibilitat  d’altres  tipus  de
serveis de transport  ferroviaris.  El tren de la Costa,  i  més concretament les fases 1 i  2 que
connecten Gandia-Oliva-Dénia, és un element clau per al futur desenvolupament d’Oliva i dels
municipis veïns, perquè suposa un gran impuls a nivell econòmic i social, promovent el turisme,
el comerç, la mobilitat sostenible de les persones, la cultura i el patrimoni.

2. En l’Estudi Informatiu es plantegen dos solucions de traçat al seu pas pel terme municipal
d’Oliva: l’Alternativa 2A, que preveu l’estació dins del casc urbà, al Parc de l’Estació, i en
conseqüència, el traçat soterrat per dins del casc urbà; i l’Alternativa 2B, que preveu l’estació
fora del casc urbà, a l’altura del Camí Pont de Bolo, on hui en dia està la Subestació Eléctrica
d’Iberdrola,  i  conseqüentment,  amb traçat  extern.  Les alternatives són analitzades en funció
d’objectius  funcionals,  afeccions,  ambientals  i  econòmics,  donant  com  a  resultat  que
l’Alternativa 2B presenta millor valoració final. S’ha d’indicar que el factor principal per a la
millor  puntuació  de  l’Alternativa  2B  ha  estat  el  menor  cost  econòmic,  i  que  en  la  resta
d’objectius és superior l’Alternativa 2A. Efectivament, comptar amb una estació dins del casc
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urbà d’Oliva, i poder accedir a peu al servei de transport de rodalies tindrà efectes positius sobre
la demanda, sobre la millora de la mobilitat local i intercomarcal, a més d’un impacte social
positiu.

3. L’estació definitiva prevista en l’Alternativa 2B (Fase 2), grafiada en els plànols al nord-oest
del  Passeig  Francisco  Brines,  a  l’altura  del  Camí  Pont  de  Bolo,  es  solapa  amb  l’actual
Subestació Eléctrica d’Iberdrola, la qual és susceptible d’ampliació per tal d’atendre l’augment
de la demanda.

4. El traçat de l’Alternativa 2B al seu pas pel terme municipal d’Oliva és incompatible amb
l’ordenació urbanística del Pla Parcial Sector Camí al Mar 2, aprovat per la Comissió Territorial
d’Urbanisme (BOPV del 23 de juny de 2012).

5. El traçat de l’Alternativa 2B, al seu pas pel terme municipal d’Oliva, comporta la generació
de terraplens d’entre 3 i 4 metres d’altura, els quals generen una afecció major en quant a la
inundabilitat, que la solució proposada en l’Alternativa 2A, incrementant el risc d’inundació de
forma significativa.

6.  Tant  en  l’Alternativa  2A  com  en  l’Alternativa  2B,  es  preveu  l’execució  d’una  estació
provisional  en la Fase 1 que no apareix grafiada ni  concretada en l’Estudi  Informatiu,  sent
l’única referència a la mateixa els treballs previs de la Generalitat Valenciana, que la situen al
nord del casc urbà.

7. El disseny i la ubicació de l’estació definitiva d’Oliva prevista en l’Alternativa 2A, al Parc de
l’Estació, no ha d’impedir la continuïtat de la trama urbana del Passeig d’Oliva, de manera que
possibilite i reforce la seua funció de bulevard, com a eix principal d’articulació de la trama
urbana de l'eixample de la ciutat.

8.  El  fals  túnel  pel  casc urbà,  previst  en l’Alternativa 2A, garantirà que no es produïsquen
vibracions  ni  sorolls  que  puguen  afectar  negativament  a  les  condicions  d’habitabilitat  dels
habitatges de l’entorn.

9.  Tant  en l’Alternativa 2A com en l’Alternativa 2B no s’ha tingut en compte el  traçat  del
projecte “Variante de la Safor Fase 1. Tramo conexión sur de Oliva”. El traçat de la connexió
plantejada entre l’AP7 i la N-332 és incompatible amb el talús plantejat per les dos alternatives,
incompatibilitat que podria solucionar-se amb una prolongació del viaducte previst en l’Estudi
Informatiu.

10. Tant en l’Alternativa 2A com en l’Alternativa 2B no s’ha tingut en compte el nou llit de la
Rambla Gallinera, la construcció del qual va tindre lloc en 2012. En no aparéixer grafiat en cap
plànol de l’Estudi Informatiu, no s’ha previst cap viaducte per salvar els nous canals ja existents
de la Rambla Gallinera.

11. Tant l’Alternativa 2A com l’Alternativa 2B suposen un obstacle per a la futura projecció i
execució de l’accés a diferent nivell, des de la N-332, que exigeix la Demarcación de Carreteras
en la Comunidad Valenciana per donar accés als Sectors Industrials 4, 12 i Jovades. Factor que
haurà de ser tingut en compte en la redacció del projecte constructiu de la Fase 2 del Tren de la
Costa.
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12. Cap de les dos alternatives escollides en l’Estudi Informatiu preveu el manteniment de la via
verda  Oliva-Gandia.  Esta  infraestructura  ha  esdevingut  imprescindible  en  la  comunicació
intercomarcal i supracomarcal per la mobilitat a peu i en bicicleta. Tant és així que l'Ajuntament
d'Oliva està tractant de recuperar l'antiga via del ferrocarril, en el tram comprès entre el nucli
urbà i el límit amb el terme municipal de Dénia, per construir una via verda que permeta la
connexió entre les comarques de la Safor i la Marina Alta. Per tant, el projecte constructiu haurà
de preveure la restitució de dita via verda.

13. Pel que fa a la inundabilitat, atès que la infraestructura travessa transversalment totes les
línies  de fluxe principals  del  terme municipal  (fins  i  tot  les  de la  comarca de la  Safor)  és
imprescindible tenir-la molt en compte. L’Estudi Informatiu considera, com és preceptiu, el Pla
d'Acció  Territorial  sobre  Prevenció  del  Risc  d'Inundació  a  la  Comunitat  Valenciana
(PATRICOVA),  però  cal  indicar  que,  amb  data  7  de  març  de  2014,  va  ser  aprovat,  per
Resolució  del  director  general  d'Avaluació  Ambiental  i  Territorial  de  la  Conselleria
d'Infraestructures,  Territori  i  Medi  Ambient,  "l’Estudi  d'inundabilitat  en el  terme municipal
d'Oliva (València)", d'acord amb el que disposa el PATRICOVA, en el qual es determina la
nova  cartografia  de  risc  d'inundació  que  afecta  el  terme  municipal  d'Oliva.  Per  tant,  dita
cartografia és d'obligada observança, ja que el seu nivell de detall és superior fins i tot al del
vigent PATRICOVA.

14.  Seguint  amb  la  problemàtica  hidrològica  de  la  zona,  sobretot  en  la  part  de  el  terme
municipal d'Oliva, novament s'observa que no s'han tingut en compte els sistemes hidràulics:
Barranc  de  la  Font  -  Séquia  Mitjana,  Alfadalí  -  Séquia  Mare,  i  les  noves  canalitzacions
realitzades  per  Acuamed  amb  motiu  de  el  projecte  de  "Obres  de  laminació  i  millora  de
l'drenatge de la conca de la rambla Gallinera a Oliva (València)". I es considere la cartografia de
risc de l'Estudi d 'inundabilitat d'Oliva així com la nova de Sistema Nacional de Cartografia de
Zones Inundables.

Segon.- L’Ajuntament d’Oliva sol·licita al Ministerio de Fomento l’execució de l’Alternativa
2A, amb traçat i estació per dins del casc urbà, tal com està previst en el Pla De Rodalies de la
Comunitat Valenciana 2017-2015, per ser la millor des del punt de vista de la mobilitat, la de
menor  impacte  ambiental,  l’única  compatible  amb el  planejament  urbanístic  del  municipi  i
perquè suposa una reducció considerable de la durada del trajecte al seu pas per Oliva.

Tercer.- L’Ajuntament d’Oliva sol·licita al Ministerio de Fomento que en el tram Oliva-Dénia
la plataforma ferroviària siga de doble via.

Quart.- L’Ajuntament d’Oliva es pronuncia favorablement sobre la proposta per a la Declaració
d'Impacte  Ambiental  plantejada  per  al  tram  "Cullera-Gandia-Oliva-Dénia",  dividit  en  dos
expedients:  tram  Cullera-Gandia,  i  tram  Gandia-Oliva-Dénia,  i  sol·licita  a  la  Subdirecció
General de Planificació Ferroviària de la Secretaria General d'Infraestructures que atenga les
al·legacions plantejades en el seu dia per l'Ajuntament d'Oliva, ratificades i ampliades en este
nou tràmit d’informació pública.

Cinqué.-  L’Ajuntament  d’Oliva  insta  al  Ministerio  de  Fomento  a  la  redacció  del  projecte
constructiu  de  la  Fase  1  i  la  seua  execució,  per  donar  compliment  a  allò  establert  en  les
conclusions de l’Estudi Informatiu, en el qual s’indica que la connexió entre Gandia i Oliva
estarà en servei en 2017.
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Sisé.- L’Ajuntament d’Oliva insta al Ministerio de Fomento i a la Generalitat Valenciana a la
convocatòria  de la  Comissió mixta  de  seguiment,  tal  com estableix l’estipulació sisena  del
Protocol  per  al  desenvolupament  d’actuacions  del  Tren  de  la  Costa,  que  ambdues
administracions signaren a  València,  l’11 d’octubre  de 2011,  i  en el  seu cas,  a  consultar  a
l’Ajuntament d’Oliva abans de l’aprovació del Projecte Constructiu de les fases 1 i 2.

Seté.-  Donar  trasllat  dels  acords  al  Ministerio  de  Fomento  –Subdirección  General  de
Planificación  Ferroviaria  de  la  Secretaria  General  de  Infraestructuras-,  i  Conselleria
d’Habitatge, Obres Públiques i Vertebració del Territori –Direcció General d’Obres Públiques,
Transport i Mobilitat–

Oliva, 23 de desembre de 2019. L’alcalde”

Atés que, obert el torn d’intervencions es produeix a que tot seguit s’indica:

 Sr. alcalde: “Aquest tema ja es va debatre en agost de 2016 quan es va publicar la
primera versió de l’estudi informatiu del Tren de la Costa; en aquell moment els
Serveis Tècnics municipals van fer una série d’observacions i d’al·legacions al dit
estudi, pel que fa a la fase I i fase II, en la qual està Oliva; i aqueix estudi informatiu
es tramitava conjuntament amb la declaració d’impacte ambiental i el projecte de
traçat.  La declaració d’impacte ambiental  s’hauria d’haver resolt  un any després;
estava previst que es resolguera en agost de 2017, però no teníem cap notícia. En el
seu dia, aquesta corporació municipal ja va demanar, i reclamar, tant a responsables
de la Generalitat com a responsables del ministeri, que era una barbaritat tramitar
una declaració ambiental conjuntament de tot el projecte del Tren de a Costa, ja que
el projecte propi de Tren de la Costa dividia l’execució en quatre fases, la primera
que era el desdoblament Cullera-Gandia i prolongació fins a Oliva, la segona que és
Oliva-Dénia, la tercera és Benidorm-Alacant, i la quarta és Dénia-Benidorm; el que
era  raonable  era  que  les  declaracions  d’impacte  ambiental  s’anaren  tramitant  en
companyia, o en consonància, a les diferents fases. En qualsevol cas, fa poc hem
tingut coneixement i ens han traslladat un canvi pel que fa a l’estudi informatiu,
sobretot que ve motivat, segons em va dir el secretari general d’infraestructures, per
a facilitar  precisament  les declaracions  d’impacte ambiental  que porten dos anys
paralitzades en el  Ministeri  de Medi Ambient.  No obstant això, l’estudi,  la nova
versió de l’estudi informatiu no ha incorporat cap de les observacions que en el seu
dia  va  fer  l’Ajuntament  d’Oliva,  observacions  que  tenien  un  caràcter  tècnic
important, com ja es van debatre en el seu dia, qüestions d’inundabilitat, qüestions
de traçat, qüestions de solapament per exemple a rodona de la connexió sud, etc. i
aprofitem en aquest cas perquè l’arquitecte tècnic municipal, especialista en matèria
d’inundabilitat  i  problemàtica hidrològica,  que ha augmentat o ha millorat  aquell
informe que va fer en el seu dia, i per tant el que hem fet es, ja que no s’ha introduït
cap canvi, repetir tot allò que ja va dir aquest Ple per unanimitat en el seu dia, afegir
a més que ens pronunciem favorablement a la declaració d’impacte ambient, perquè
així  ho  sol·liciten,  i  més  també  el  que  fem  es  dir  i  recordar  al  ministeri  que
continuem mantenint que la nostra opció és l’opció de tren per dins del nucli urbà
d’Oliva, per la via soterrada, que no volem que el tren estiga fora del nucli urbà, per
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facilitar la mobilitat i l’accés totes les persones, i a més a més no volem tampoc,
perquè ha hagut un canvi, que la plataforma de doble via entre Oliva i Dénia ha
passat a ser, segons la nova opció de l’estudi informatiu, de via única; i el que estem
reclamant-li és que tinga la doble via. Bàsicament això és el que reclamem.”

El  Ple  de  l’Ajuntament,  per  unanimitat  dels  membres  assistents,  acorda  aprovar  la
proposta transcrita anteriorment

DESPATX EXTRAORDINARI. 

Es fa constar que el Sr. Escrivá Mata, atesa la seu condició de president de l’entitat
Associació  Local  d’Entitats  Esportives  d’Oliva,  manifesta  la  seua  voluntat  de  no
participar en el debat i votació d’aquest assumpte i se’l considera absent.

Prèvia  declaració  d'urgència  acordada  per  unanimitat  dels  membres  assistents,  que
constitueixen la majoria  absoluta legal  del nombre de membres de la corporació,  es
passa a examinar el següent assumpte no inclòs en l'ordre del dia.

SEGON.-  PROPOSTA  DE  LA  REGIDORA  DELEGADA  D’ESPORTS
D’ATORGAMENT DE SUBVENCIONS A ENTITATS ESPORTIVES LOCALS,
EXERCICI 2019.

Informats del dictamen de la Comissió Municipal Informativa de Serveis Socioculturals,
de la reunió extraordinària que va tindre lloc el dia 20 de desembre de 2019, que és del
següent tenor literal:

SEGON.-  PROPOSTA  DE  LA  REGIDORA  DELEGADA  D’ESPORTS
D’ATORGAMENT  DE  SUBVENCIONS  A  ENTITATS  ESPORTIVES  LOCALS,
EXERCICI 2019.

Es dona compte de la proposta que, en relació a aquest assumpte, formula la Regidora-Delegada
d’Esports, amb data 13 de desembre de 2019, i que diu així:

«PROPOSTA DE RESOLUCIÓ DE SUBVENCIONS ESPORTIVES.

YOLANDA NAVARRO VIZCAINO, regidora d’Esports, en relació a la convocatòria de subvencions a
entitats esportives locals, exercici 2019 i, d’acord amb les bases que regulen l’atorgament de subvencions
esportives a clubs i entitats esportives locals, el pla estratègic vigent i les bases d’execució del pressupost
municipal vigent, vist que hi ha consignació pressupostaria suficient i donat que es voluntat d’aquesta
regidoria donar el màxim suport als clubs esportius locals. 

Els  objectius,  requisits  i  documentació  per  a  la  resolució  d’aquesta  convocatòria  de  subvencions
s’ajustaran  al  Pla  estratègic  de  subvencions  vigent,  a  l’Ordenança  General  Municipal  reguladora  de
concessió de Subvencions i, a les bases reguladores per a l’atorgament de subvencions a clubs esportius
locals publicada al BOP de València núm. 208, de data 2 de setembre del 2013.
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Considerant  la  necessitat  de  procedir  a  l'aprovació  d'aquestes  despeses  amb  càrrec  al  pressupost  de
l'exercici  2019,  i  que  existeix  crèdit  suficient  per  a  fer  front  a  aquestes  despeses  en  les  aplicacions
pressupostàries corresponents.

Considerant  l’informe  de  fiscalització  de  la  Interventora  Municipal  de  que  aquestes  subvencions
s’apliquen  a  l’aplicació  pressupostaria  34100  4890000  ESPORTS  (POLIESPORTIU).-  ALTRES
TRANSFERÈNCIES, amb el import de la retenció de crèdit ajustat a la proposta de despesa indicada en
la present proposta d’acord. S’adjunta RC núm. 220190013691 per import de 37.500,00€ 

En  conformitat  amb  la  proposta  presentada  i  consensuada  amb  la  comissió  tècnica  d’avaluació  de
l’ALEEO, registre d’entrada núm. 2019/20282 amb data 13 de desembre de 2019 i, vistes les atribucions
que confereixen els articles 21 de la Llei de Bases de Règim Local i 41 del Reglament d'Organització,
Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats locals, es proposa al Ple de la Corporació, previ dictamen de
la Comissió Informativa corresponent l'adopció de la següent

PROPOSTA D’ACORD
Primer. Aprovar la proposta de subvencions a entitats esportives locals per a l’any 2019, per un total de
37.500,00€ corresponent a les següents entitats:

C. Basquet Oliva G46642591 6.474,26 €
C. Esportiva Corriol G46888574 1.019,97 €
C. Escacs Oliva G46714408 1.082,59 €
C. Atletisme l’Espenta G96501499 1.270,35 €
C. Handbol Oliva G46801460 9.798,85 €
C. Nàutic Oliva G46263281 7.934,09 €
C. Patinatge Patinem G98888563 1.553,03 €
C. Pescadors Esportius G46903209 1.824,52 €
C. Tennis Oliva G46386330 1.480,22 €
C. Tir Olímpic Oliva G46301735 5.062,12 €

TOTAL  37.500,00 €

Segon.- Desestimar la sol·licitud de concessió de subvenció a:
 

UD Oliva G46408613 desestimada*
Club de Voleibol Oliva G98663834 desestimada*
Club Ritmica Ritmoliva G98446404 desestimada*

*Pels motius següents: Presentació de sol·licitud fora del termini establert a la convocatòria publicada al
BOP núm. 181 de 19 de setembre de 2019. 

Tercer.- Donar compte d'aquest acord al Departament d'Intervenció i Tresoreria.”

El president de la Comissió de Serveis SocioCulturals, després del corresponent debat entre els
seus membres , sotmet la proposta a votació , resultant aprovada per majoria dels seus membres.

El vots s’emeten de la següent manera:
- Afirmatiu. Compromís (6), PSPV-PSOE (5).
- Abstenció. Ciudadanos (1), Projecte Oliva(6), PP (3).

Així doncs, la Comissió aprova la proposta i dictamina FAVORABLEMENT i eleva al Ple de
l’Ajuntament les següents Propostes D’acord:
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Primer.- Aprovar la proposta de subvencions a entitats esportives locals per a l’any 2019, per
un total de 37.500,00€ corresponent a les següents entitats:

C. Basquet Oliva G46642591 6.474,26 €
C. Esportiva Corriol G46888574 1.019,97 €
C. Escacs Oliva G46714408 1.082,59 €
C. Atletisme l’Espenta G96501499 1.270,35 €
C. Handbol Oliva G46801460 9.798,85 €
C. Nàutic Oliva G46263281 7.934,09 €
C. Patinatge Patinem G98888563 1.553,03 €
C. Pescadors Esportius G46903209 1.824,52 €
C. Tennis Oliva G46386330 1.480,22 €
C. Tir Olímpic Oliva G46301735 5.062,12 €

TOTAL  37.500,00 €

Segon.- Desestimar la sol·licitud de concessió de subvenció a:
 

UD Oliva G46408613 desestimada*
Club de Voleibol Oliva G98663834 desestimada*
Club Ritmica Ritmoliva G98446404 desestimada*

*Pels motius següents: Presentació de sol·licitud fora del termini establert  a la convocatòria
publicada al BOP núm. 181 de 19 de setembre de 2019. 

Tercer.- Donar compte d'aquest acord al Departament d'Intervenció i Tresoreria.”

El Ple de l’Ajuntament, amb 11 vots a favor (6 vots del Grup Compromís per Oliva i 5
vots del Grup Socialista Municipal) ) i 8 abstencions (4 vots del Grup Projecte Oliva, 3
vots del Grup Municipal Partido Popular i 1 del Grup Municipal Ciudadanos), acorda
aprovar el dictamen transcrit anteriorment.

En el torn d’explicació de vot es produeix la manifestació que tot seguit s’indica:

 Sra. Pastor Bolo: “En aquesta Comissió de Serveis Socioculturals, on van passar
les subvencions que acabem de votar,  ens hem abstingut perquè la petició de la
regidora que ostenta la delegació d’Esports era la proposta que ella portava; entenem
que ho ha baremat l’ALEEO, però com que no se’ns va donar pas al contingut de la
proposta, ens hem abstingut; a pesar que sabem que s’ha fet un gran esforç perquè
isca aquesta proposta.”

DESPATX EXTRAORDINARI. 

Prèvia  declaració  d'urgència  acordada  per  unanimitat  dels  membres  assistents,  que
constitueixen la majoria  absoluta legal  del nombre de membres de la corporació,  es
passa a examinar el següent assumpte no inclòs en l'ordre del dia.
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TERCER. DICTAMEN  CI  SERVEIS  SOCIOCULTURALS  SOBRE
SUBVENCIONS  A  ESPORTISTES  D'ELIT  NO  PROFESSIONALS  LOCALS,
EXERCICI 2019.

Informats del dictamen de la Comissió Municipal Informativa de Serveis Socioculturals,
de la reunió extraordinària que va tindre lloc el dia 20 de desembre de 2019, que és del
següent tenor literal:

“TERCER.-  PROPOSTA  DE  LA  REGIDORA  DELEGADA  D’ESPORTS
D’ATORGAMENT  DE  SUBVENCIONS  A  ESPORTISTES  D'ELIT  NO
PROFESSIONALS LOCALS, EXERCICI 2019.

Es dóna compte de la proposta que, en relació a aquest assumpte, formula la regidora-Delegada
d’Esport, amb data 13 de desembre de 2019, i que diu així:

“PROPOSTA DE RESOLUCIÓ DE SUBVENCIONS ESPORTIVES.

YOLANDA NAVARRO VIZCAINO, Regidora d’Esports, en relació a la convocatòria de subvencions
a esportistes d’elit no professionals locals, exercici 2019 i, d’acord amb les ordenances que regulen la
concessió de subvencions a esportistes d’elit, el pla estratègic vigent i les bases d’execució del pressupost
municipal vigent, vist que hi ha consignació pressupostaria suficient i donat que es voluntat d’aquesta
regidoria donar el màxim suport als esportistes d’elit no professionals del nostre municipi.

Els objectius, requisits i documentació per a la resolució d’aquesta convocatòria de subvencions s’ajustaran al Pla
estratègic de subvencions vigent, a l’Ordenança General Municipal reguladora de concessió de Subvencions i, a
les ordenances reguladores  per  a la concessió de subvencions a esportistes d’elit  no professionals d’aquest
municipi, publicada al BOP de València núm. 159, de data 18 d’agost del 2016.

Considerant  la  necessitat  de  procedir  a  l'aprovació  d'aquestes  despeses  amb  càrrec  al  pressupost  de
l'exercici  2019,  i  que  existeix  crèdit  suficient  per  a  fer  front  a  aquestes  despeses  en  les  aplicacions
pressupostàries corresponents.

Considerant  el  informe  de  fiscalització  de  la  interventora  municipal  de  que  aquestes  subvencions
s’apliquen  a  l’aplicació  pressupostaria  34100  4810000  ESPORTS  (POLIESPORTIU).-  PREMIS,
BEQUES i PENSIONS, amb retenció de crèdit número 220190013683 per import de 6.000,00 €

En conformitat amb la proposta tramitada i presentada per la Comissió Tècnica d’Avaluació, amb data 09
de desembre  de  2019,  vist  l’informe tècnic  municipal  de data  10 de  desembre  de  2019 i  vistes  les
atribucions que confereixen  els  articles  21 de la  Llei  de Bases  de Règim Local  i  41 del  Reglament
d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats locals, es proposa al Ple de la Corporació,
previ dictamen de la Comissió Informativa corresponent l'adopció de la següent

PROPOSTA D’ACORD
Primer. Aprovar la proposta de subvencions a esportistes d’elit no professionals per a l’any 2019, per un
total de 5.999,99€ corresponent als següents esportistes:

Martin Escriva, Juan Luis 19987922W 1.139,87 €
Pous Perez, Juan Ramon 20030674C 1.753,65 €
Rey-Levite Leonori, Christian 20086929V 751,57 €
Salelles Soroya, Carlos 73603258S 851,77 €
Pons Escrivá, Blai 73598975X 375,78 €
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Roig Torres, Kiko 20239263E 751,57 €
Sivera Torres, Didac 20945315C 375,78 €

Segon. Donar compte d'aquest acord al Departament de Secretaria General i Intervenció.”

La Comissió de Serveis SocioCulturals, després d’un debat entre els seus membres, aprova per
unanimitat  la proposta,  la  dictamina FAVORABLEMENT i eleva al Ple de l’Ajuntament la
següent Proposta d’Acord:

Primer. Aprovar la proposta de subvencions a esportistes  d’elit no professionals per a l’any
2019, per un total de 5.999,99€ corresponent als següents esportistes:

Martin Escriva, Juan Luis 19987922W 1.139,87 €
Pous Perez, Juan Ramon 20030674C 1.753,65 €
Rey-Levite Leonori, Christian 20086929V 751,57 €
Salelles Soroya, Carlos 73603258S 851,77 €
Pons Escrivá, Blai 73598975X 375,78 €
Roig Torres, Kiko 20239263E 751,57 €
Sivera Torres, Didac 20945315C 375,78 €

Segon. Donar compte d'aquest acord al Departament de Secretaria General i Intervenció.”

Atés que, obert el torn d’intervencions es produeixen les que tot seguit s’indiquen:

 Sra.  Pastor  Bolo: “Igual  que  vam  manifestar  en  la  Comissió  de  Serveis
Socioculturals  de  divendres  passat,  aquetes  subvencions  arriben  totes  amb  els
informes favorables; a més, tots els esportistes d’elit que han presentat, opten a la
subvenció. Per tant ens alegrem que aquest proposta, que es va iniciar la legislatura
passada, continue.”

El  Ple  de  l’Ajuntament,  per  unanimitat,  acorda  aprovar  el  dictamen  transcrit
anteriorment.

DESPATX EXTRAORDINARI

Prèvia  declaració  d'urgència  acordada  per  unanimitat  dels  membres  assistents,  que
constitueixen la majoria  absoluta legal  del nombre de membres de la corporació,  es
passa a examinar el següent assumpte no inclòs en l'ordre del dia.

QUART.-  PROPOSTA  D'ATORGAMENT  DE  SUBVENCIONS  PER
PROCEDIMENT DE CONCURRÈNCIA COMPETITIVA A LES ENTITATS I
ASSOCIACIONS  DE  PARTICIPACIÓ  CIUTADANA,  GENT  GRAN  I
IGUALTAT PER A L'EXERCICI 2019.

La Comissió Municipal de Baremació, en reunió ordinària que va tindre lloc el dia 12 de
desembre de 2019, a les 19 hores, ha emés el Dictamen següent: 
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PROPOSTA  DELS  REGIDORS/ORES  DE  PARTICIPACIÓ  CIUTADANA,  GENT
GRAN  I  IGUALTAT,  DE  BAREMACIÓ  I  EN  EL  SEU  CAS  ATORGAMENT  DE
SUBVENCIONS, A LES SOL·LICITUDS DE SUBVENCIÓ, PER PROCEDIMENT DE
CONCURRÈNCIA COMPETITIVA, DESTINADES A ENTITATS DE PARTICIPACIÓ
CIUTADANA, GENT GRAN I IGUALTAT PER A L’EXERCICI 2019.

Es dóna  compte  de  la  proposta  de  data  09  de  desembre  de  2019 que,  en  relació  a  aquest
assumpte, formulen els regidors/ores delegats de Participació Ciutadana, Gent Gran i Igualtat,
per a l’exercici de 2019 i que diu així:

“PROPOSTA D’ACORD

ATORGAMENT  DE  SUBVENCIONS  PER  PROCEDIMENT  DE  CONCURRÈNCIA
COMPETITIVA  A  LES  ENTITATS  I  ASSOCIACIONS  DE  PARTICIPACIÓ  CIUTADANA,
GENT GRAN I IGUALTAT PER A L’EXERCICI 2019

ANA MARÍA MORELL GÓMEZ,  regidora  de  Gent  Gran  de  l’Ajuntament  d’Oliva; JOSEP ESCRIVÀ
SAVALL, regidor de Participació Ciutadana de l’Ajuntament d’Oliva; ANNA MENA ZAMORA, regidora
d’Igualtat de l’Ajuntament d’Oliva en la seua qualitat de regidors de l’ajuntament d’Oliva, a l’empar del que
disposa  l’article  97.1  del  Reial  Decret  2568/1986  de  28  de  novembre,  pel  qual  s’aprovà  el  Reglament
d’Organització, funcionament i Règim Jurídic de les Entitats locals, proposa a la Comissió de Baremació que
dictamine favorablement la següent proposta:

Acord sobre Aprovació de Subvencions per procediment de concurrència competitiva a les següents
associacions 

ANTECEDENTS:
Primer.- El ple de l’Ajuntament d’Oliva, en sessió ordinària del 26 d’octubre de 2018, va aprovar les
Bases que regulen la concessió de Subvencions per part de l’Ajuntament d’Oliva per procediment de
Concurrència Competitiva, destinades a Entitats de Participació Ciutadana, Dona i Gent Gran.

Segon.- El ple de l’Ajuntament d’Oliva va aprovar en la sessió ordinària celebrada el 13 de desembre de
2018, la modificació del Pla Estratègic de Subvencions per als exercicis 2017-2019.

Tercer.- Mitjançant Resolució de l’Alcaldia de data 15 d’octubre de 2019, es va convocar la concessió de
Subvencions  en  règim  de  Concurrència  Competitiva  per  a  entitats  i/o  associacions  municipals  de
naturalesa de Participació Ciutadana inscrites al Registre Municipal d’Entitats d’Oliva.

Quart.- El  4 de novembre de 2019 es va publicar  en el Butlletí Oficial  de la Província de València
l’Anunci  de  l’Ajuntament  d’Oliva  per  el  que  es  convoca  la  concessió  de  Subvencions  en  règim de
Concurrència Competitiva a entitats municipals de naturalesa de Participació Ciutadana, Dona  i Gent
Gran per a l’exercici 2019.

FETS.
A la Convocatòria de Subvencions en Règim de Competència Competitiva per a l’exercici 2019, s’han
presentat les següents sol·licituds de Subvenció:

Llar de Jubilats i pensionistes d’ Oliva

Jubilats i pensionistes Sant Francesc
Ames de Casa i Consumidores Tyrius
Veïns Raval
Veïns Raval-Gerreria
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Veïns Barri Sant Francesc
Veïns Platges d’Oliva
Veïns del Pinet
Veïns del Sector XV
Aripando

És per tot açò que, 

ANA MARÍA MORELL GÓMEZ, regidora de Gent Gran de l’Ajuntament d’Oliva; JOSEP ESCRIVÀ
SAVALL,  regidor  de  Participació  Ciutadana  de  l’Ajuntament  d’Oliva;  ANNA  MENA  ZAMORA,
regidora  d’Igualtat  de  l’Ajuntament  d’Oliva  en  la  seua  qualitat  de  regidors  de  l’ajuntament  d’Oliva,
proposen a la  Comissió Municipal  de  Baremació,  que de conformitat  amb les  Bases  que regulen  la
Concessió  de  Subvencions  per  part  de  l’Ajuntament  d’Oliva  per  procediment  de  Concurrència
Competitiva, la convocatòria d’aquestes mitjançant Resolució d’Alcaldia de data 29 d’octubre i d’acord
amb els  Criteris  per  al  Calcul  de  l’import  de  les  Subvencions,  establerts  en  el  punt  9  de les  Bases
reguladores del referit procediment, s’aprove i eleve a la Comissió Municipal de Serveis Socioculturals,
la Proposta d’Acord que seguidament s’indica:

PROPOSTA D’ACORD

Que a les Associacions sol·licitants de les Subvencions convocades en l’exercici 2019, per procediment
de  Concurrència  Competitiva  per  a  a  entitats  de  Participació  Ciutadana,  Dona  i  Gent  Gran,  que  es
relacionen  a  continuació,  s'atorguen,  les  puntuacions  i  els  corresponents  imports  de  les  subvencions
següents:

NOM DE L’ENTITAT
Total

PUNTUACIÓ
baremació

IMPORT SUBVENCIÓ
ANY 2019

Proposta definitiva
REGIDORS

Any 2019

Llar de Jubilats i pensionistes d’Oliva 97.14 2.5474,9 €+197 2.566 €
Jubilats i pensionistes Sant Francesc 57.77 1.514,04 €+197 1.710 €
Ames de Casa i Consumidores Tyrius 100 2.624 €+197 2.820 €
Veïns Raval 50 1.312 € 1.110 €
Veïns Raval-Gerreria 55.7 1.461,5 €+197 1.655 €
Veïns Barri Sant Francesc 52.44 1.3676,02 €+197 1.570 €
Veïns Platges d’Oliva 53.83 1.412,4 €+197 1.606 €
Veïns del Pinet 54.08 1.419,05 €+197 1.613 €
Veïns Sector XV 50.86 1.332,9 € 350 €

TOTAL  14.999,79 € 15.000 €”

La Comissió de Baremació, després de l’estudi de l’expedient i vist l’informe de la Tècnica de
Participació  Ciutadana,  per  unanimitat,  aprova  eleva  al  Ple  de  l’Ajuntament  la  proposta
presentada pels Sr. Regidor/ores de , Participació Ciutadana, Igualtat i Gent gran:

PROPOSTA D’ACORD

Que a les  Associacions sol·licitants  de les  Subvencions convocades en l’exercici  2019,  per
procediment de Concurrència Competitiva per a a entitats de Participació Ciutadana, Dona i
Gent  Gran,  que es  relacionen a  continuació,  s'atorguen,  les  puntuacions i  els  corresponents
imports de les subvencions següents:
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NOM DE L’ENTITAT
Total PUNTUACIÓ

baremació
IMPORT

SUBVENCIÓ
ANY 2019

Proposta definitiva
REGIDORS

Any 2019

Llar de Jubilats i pensionistes d’Oliva 97.14 2.5474,9 €+197 2.566 €
Jubilats i pensionistes Sant Francesc 57.77 1.514,04 €+197 1.710 €
Ames de Casa i Consumidores Tyrius 100 2.624 €+197 2.820 €
Veïns Raval 50 1.312 € 1.110 €
Veïns Raval-Gerreria 55.7 1.461,5 €+197 1.655 €
Veïns Barri Sant Francesc 52.44 1.3676,02 €+197 1.570 €
Veïns Platges d’Oliva 53.83 1.412,4 €+197 1.606 €
Veïns del Pinet 54.08 1.419,05 €+197 1.613 €
Veïns Sector XV 50.86 1.332,9 € 350 €

TOTAL  14.999,79 € 15.000 €

Atés que, obert el torn d’intervencions es produeixen les que tot seguit s’indiquen:

 Sra. Pastor Bolo: “Aquestes subvencions sí que tenen Comissió de Baremació, per
tant agraïm tota la tasca que es va fer a través del regidor de Participació Ciutadana,
Josep Escrivà, perquè es va treballar be en la comissió; sí que es va quedar pendent
la puntualització de canviar el tema de a subvenció de les Amas de Casa perquè com
ja sabem tenen un nombre molt només de membres, de socis, i si les bases no es
canvien  no  podran  optar  més  a  aquesta  quantia.  Ens  sembla  be;  enguany  ja  ho
sabem, i que d’ací a l’any que ve que es pugueren canviar les bases.”

 Sr.  Escrivà  Savall: “Efectivament,  en  la  comissió  es  va  explicar  que  s’hauria
d’extraure d’ací a les Amas de Casa, i si escau també als jubilats, perquè així serien
més justes les valoracions. Agraït per les seues paraules.”

El  Ple  de  l’Ajuntament,  per  unanimitat,  acorda  aprovar  el  dictamen  transcrit
anteriorment.

DESPATX EXTRAORDINARI

Prèvia  declaració  d'urgència  acordada  per  unanimitat  dels  membres  assistents,  que
constitueixen la majoria  absoluta legal  del nombre de membres de la corporació,  es
passa a examinar el següent assumpte no inclòs en l'ordre del dia.

CINQUÉ.  PROPOSTA  D’ATORGAMENT  DE  SUBVENCIÓ  PER
PROCEDIMENT  DE  CONCURRÈNCIA  COMPETITIVA  DESTINADES  A
ENTITATS CULTURALS I MUSICALS, PER A L’EXERCICI 2019.

El Senyor Julio Llorca Esteve, en la seua qualitat de Regidor Delegat de Cultura , a l’empara del
que disposa l’article 97.1 del Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre, pel qual s’aprovà el
Reglament d’Organització, funcionament i Règim Jurídic de les Entitats locals, proposa a la
Comissió  Informativa  de  Serveis  Socioculturals  que  dictamine  favorablement  la  següent
proposta:
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PROPOSTA  DE  RESOLUCIÓ  SOBRE  BAREMACIÓ  I  EN  EL  SEU  CAS
ATORGAMENT DE SUBVENCIONS, A LES SOL·LICITUDS DE SUBVENCIÓ, PER
PROCEDIMENT DE CONCURRÈNCIA COMPETITIVA, DESTINADES A ENTITATS
CULTURALS MUNICIPALS, PER A L’EXERCICI 2019.

ANTECEDENTS.
Primer. El  ple  de  l’Ajuntament  d’Oliva,  en  sessió  ordinària  del  25 d’octubre  de  2018,  va
aprovar les Bases que regulen la concessió de Subvencions per part de l’Ajuntament d’Oliva per
procediment de Concurrència Competitiva, destinades a Entitats Culturals.

Segon. El ple de l’Ajuntament d’Oliva va aprovar en la sessió ordinària celebrada el 13 de
desembre de 2018, la modificació del Pla Estratègic de Subvencions per als exercicis 2017-
2019.

Tercer. Mitjançant Resolució de l’Alcaldia de data 29 d’octubre de 2019, es va convocar la
concessió de Subvencions en règim de Concurrència Competitiva per a entitats i/o associacions
municipals de naturalesa Cultural inscrites al Registre Municipal d’Entitats d’Oliva.

Quart. El 31 d’octubre de 2019 es va publicar en el Butlletí Oficial de la Província de València
l’Anunci de l’Ajuntament d’Oliva per el que es convoca la concessió de Subvencions en règim
de  Concurrència  Competitiva  a  entitats  municipals  de  naturalesa  Cultural,  de  Participació
Ciutadana i de caràcter Social per a l’exercici 2019, BDNS ( identif):478598.

FETS.
Primer. A  la  Convocatòria  de  Subvencions  en  Règim de  Competència  Competitiva  per  a
l’exercici 2019, s’han presentat les següents sol·licituds de Subvenció:

- Associació Espai d’Estudis i Pràctica Musical d’Oliva, amb CIF G 98803364.
- Agrupació Musical Nostra Senyora de la Pietat, amb CIF G 98717754
- Associació Banda de Trompetes i tambors d’Oliva, amb CIF G 98628209.
- Associació Cultural Sant Domènech, amb CIF G 98900079.
- Associació Artística la Clec, amb CIF G 98210511.
- Associació Musical Santa Cecília d’Oliva, amb CIF G 946844270

Segon. En data 11 i 12 de desembre de 2019, es va reunir la Comissió Municipal de Baremació
i després de l’estudi de l’expedient i vist l’informe del Tècnic de Cultura, per unanimitat, es va
aprovar modificar la proposta del Regidor de Cultura de data 9 de desembre de 2019.

Es  per  açò  que  el  Sr.  Julio  Llorca  Esteve,  com a  Regidor  de  Cultura  i  d’acord  amb allò
dictaminat per la Comissió Municipal de Baremació, eleva al Ple de l’Ajuntament la següent
PROPOSTA D’ACORD:

Que a les  Associacions sol·licitants  de les  Subvencions convocades en l’exercici  2019,  per
procediment de Concurrència Competitiva per a entitats Cultural i Musicals , que es relacionen
a  continuació,  s'atorguen,  les  puntuacions  i  els  corresponents  imports  de  les  subvencions
següents:
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ENTITAT PUNTUACIÓ IMPORT
SUBVENCIÓ

Associació Espai d’Estudis i Pràctica Musical 79,64 punts 2.229,92 euros

Agrupació Cultural Nostra Senyora de la Pietat 64,2 punts 1.797,6 euros

Associació Banda de Trompetes i Tambors d’Oliva 69,9 punts 1.957,2 euros

Associació Cultural del Carrer Sant Domènec. 51.77 punts. 711,42 euros

Associació Artística La Clec. 50,44 punts. 1.412,32 euros

Import total 8.107,54 euros”

El  Ple  de  l’Ajuntament,  per  unanimitat,  acorda  aprovar  el  dictamen  transcrit
anteriorment.

PRECS I PREGUNTES

En aquest apartat  de l’ordre del dia  es produeixen les manifestacions que tot  seguit
s’indiquen:

 Sr. Salazar Cuadrado: “Un prec. L’Ajuntament d’Oliva va fer en el seu moment,
en la passada legislatura, un esforç gran per a dotar de desfibril·ladors a tots els
edificis municipals, o almenys la seua majoria. Ha arribat al meu coneixement que
sembla que els pegats, tant de bo no se n’utilitzaren mai, però en cas que un xiquet,
xiquets  d’un a  vuit  anys hagueren d’usar  el  desfibril·ladors,  en no tindre  pegats
pediàtrics, no podrien utilitzar el desfibril·lador, per la qual cosa podria donar-se que
es  posara  en  perill  la  vida  de  la  personeta.  Simplement,  si  és  que  és  així,  els
demanaria, que això val quatre xavos per dir-ho clar i ras, i la vida d’una persona val
moltíssim i no es pot quantificar amb diners, ja que hem fet un gran esforç per a
dotar de desfibril·ladors els edificis municipals, a vore si per no gastar-nos quatre
euros, a la fi tenim alguna desgràcia en aqueix sentit. Simplement demanar-los que
si és així, que facen el favor d’adquirir aqueixos pegats pediàtrics, perquè ja li dic
que la vida d’una persona val molt, tant que no es pot quantificar econòmicament.
Simplement això.”

 Sr. Llopis Ibiza: “El meu prec seria demanar-li una comissió només puga, està clar
que estem en dates de Nadal, però pel tema del polígon el Brosquil. Ens han arribat
de diferents empresaris i usuaris que estan utilitzant aquet polígon que els canvis
que s’estan realitzant sembla que estiga perjudicant en les seues empreses. Estaven
dient-me que estan canviant els llocs d’aparcaments de tipus en cordó a bateria, la
qual cosa els està llevant espais per a aparcar. És un polígon on la principal via de
treball  es  la  càrrega  i  descàrrega  en  les  dites  empreses,  i  embla  que  els  estiga
perjudicant amb aquestes maneres. El carril bici, nosaltres sempre hem defensat que
hi haja carril bici a la ciutat d’Oliva, però a la millor dotar del carril bici en el dit
polígon, quan no hi ha accessos directes per a arribar amb bici a aquestos polígons,
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al veritat no sé si s’està fent de la forma més adequada. Més que res perquè no se el
tema com el tenim, com el portem. Sí que m’agradaria que l’Alcaldia, quan puga,
ens reunira per a poder donar les explicacions, i així poder contestar als empresaris i
als usuaris que ens estan dient que està havent una falta de planificació en la zona
que els està perjudicant.”

 Sr.  Parra  Mañó: “En el  mes  de  setembre  ens  van fer  arribar  la  documentació
referent a l’informe tècnic que van fer uns enginyers sobre el Teatre Olímpia. Des
d’aleshores no se n’ha parlat de res, en cap comissió referent a teatre. Han passat
tres mesos, jo crec que sé que s’estan fent treballs en el teatre, però no sabem quina
finalitat  tenen aqueixos treballs;  perquè com li  vam dir al  regidor de Cultura,  si
aqueixos informes s’estan fent per a reformar el teatre tal qual, estem malgastant els
diners. Ja que és l’últim Ple, jo volia que queda clar que no perdem de vista el teatre,
encara que no ho diguem en cada plenari, no el perdem de vista.”

 Sra. Pastor Bolo: “Hem començar aquest plenari dient-nos que les comissions estan
per a això, per a informar, i que en els departaments tenim tota la informació. I per
què dic això, perquè ara amb la meua explicació ho entendran. Dijous passat vaig
estar al pavelló, on vaig vore que els aires condicionats de les oficines esportives,
que  em  sembla  bé,  estan  canviats.  Era  una  petició  de  fa  molt  de  temps  del
departament que porten els Serveis Esportius a les oficines al Pavelló Municipal.
Curiosament hui he anat a Contractació, ni està signat el contracte, ni té RC. Els
aires  condicionats  estan  posats.  No dubtem de  la  necessitat,  que  en  IFS es  van
aprovar  els  diners  perquè es canviaren  aquestos  aparells;  bé,  que es  posaren els
aparells d’aire condicionat. A més d’una série de millores en diferents arcs de la
nostra localitat.  Però curiosament,  s’han posat els aires condicionats, 8.200 euros
crec recordar, sense contracte i sense RC. Això ens preocupa. Aqueixa forma de
treballar ens preocupa.”

 Sr. Mata Cots: “He fet una lectura ràpida, a primer cop d’ull, de l’acord de govern;
simplement  dues  cosetes.  Quines  són les  prioritats  establertes  en  la  línia  bàsica
d’actuacions?  Perquè no m’ha semblat  vore-les.  I  en base a  aquesta  línia  bàsica
d’actuacions  és  com  fonamenten  la  confecció  dels  pressupostos  municipals,  i
m’agradaria que pugueren exposar-nos-les. I una segona pregunta, que tampoc ho he
trobat, i ja dic que he fet una lectura molt ràpida. No sé si està previst realitzar algun
“El govern respon” com s’ha fe en l’última legislatura, o no s’ha pensat realitzar-ho
en aquesta legislatura. Aqueixes són les preguntes, referent al govern respon i quina
és la línia bàsica d’actuacions del govern.”

 Sr. Llorca Esteve: “Sí que es va parlar en alguna comissió; s’ha comentat quins són
els treballs de l’empresa que va a actuar a l’Olímpia. I l’empresa, com posava en
l’informe que ens van sol·licitar  els  tècnics  municipals,  és un informe tècnic de
l’edifici; de com està l’edifici actualment. Aquestos treballs no impliquen si va a
reformar-se, si va a ampliar-se; això no entra dins dels treballs que van a fer-se ara.
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Només van a dir-nos l’estat en què està actualment el teatre, per a poder després
continuar amb el projecte de reforma. Simplement això.”

 Sra. Morell Gómez: “Anava pel tema de l’acord de govern. En el mateix acord de
govern hi ha una série  de línies  fonamentals  o directrius  fonamentals  de treball.
Efectivament no es pot resumir la gestió d’un govern, ni plasmar-les en un paper,
perquè Oliva és molt més que un full escrit en paper. Són moltes les línies de treball
que anem a tirar endavant i ja hem iniciat per a posar ordre a aquest ajuntament, i
anirem fent-les. Si la seua pregunta o la seua preocupació és més des del punt de
vista econòmic, jo crec que el pròxim pressupost municipal tant les inversions IFS,
com el romanent de tresoreria i les seues destinacions, marcaran clarament quins són
els objectius principals des del punt de vista econòmic; però és cert que nosaltres
volem  tindre  també  les  previsions  d’ingressos  per  a  poder  marcar  les  línies
fonamentals o les línies de previsions de despeses. Jo crec que al llarg d’aquestos
mesos hem pogut vore com hem anat treballant en sant Francesc, en infraestructures,
en enllaços, en estacions sanitàries depuradores... és a dir hi ha hagut moltes línies
de treball, tindre un pressupost municipal, la plantilla de personal que ja hem tingut
modificacions perquè entre en vigor el 2019; jo crec que s’han anat marcant unes
línies o actuacions de treball per a intentar millorar la gestió i els serveis públics
municipals. I també els diversos plecs de condicions que ens preocupen també, la
situació de Contractació, que també s’ha posat de manifest les formes i directrius. Ja
li dic hi ha moltes línies de treball, molt a fer en aquest ajuntament, i de vegades un
document no va a poder recollir tot el que te pendent aquest ajuntament, que ja li dic
que és molt.”

 Sr. alcalde: “En qualsevol cas, Sr. Mata, procurarem ampliar la informació i donar-
li per escrit aqueixes ínies bàsiques que vosté demana, una vegada ens hàgem reunit
en les reunions periòdiques de l’equip de govern; i efectivament no apareix, no ha
llegit vosté malament, cap referència a “el govern respon”, la qual cosa no vol dir
que no es puguen fer-se, o aqueixa iniciativa o d’altres semblant, o d’altre tipus, en
pro de  la transparència. Sr. Parra, com li ha dit el regidor de Cultura el que s’està
fent, amb un contracte menor, és allò que els tècnics aconsellaven, que és l’estudi
estructural, amb una série de sondatges de tot el teatre; nosaltres també voldríem que
anara  més  ràpid,  però  en  qualsevol  cas,  segurament  al  llarg  del  mes  de  gener
acabaran i aleshores ja podrem saber l’abast de la reforma del teatre.  Sr. Llopis,
plantejarem una comissió informativa. Dir-li simplement que allí, per allò de falta de
planificació,  es  va  estar  treballant  vuit  mesos  sobre  la  base  d’un treball  que  ja
s’havia fet en el polígon el Brosquil; no s’ha fet només pintura viària, la pintura
viària  és  allò  que  es  veu;  pràcticament  la  meitat  dels  600.000  euros  que  s’han
invertit,  s’han  invertit  a  millorar  prou  el  que  és  la  xarxa  de  recollida  d’aigües
pluvials, fent separatives d’aigües residuals, que ha funcionat i està funcionant molt
bé,  s’han adequat dos rodones, s’han plantat arbres, s’han fet 1 rebaixos per a fer-lo
accessible; el tema del carril bici per a nosaltres és important des del punt de vista de
mobilitat,  però a més volíem que aqueix polígon, per a poder accedir a una série
d’ajudes, igual que ara s’ha accedit a 120.000 euros, requeria d’una série de coses,
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que fóra accessible, que tinguera carril bici, i altres qüestions perquè puguera ser un
polígon  de  superior  categoria  i  puguera  accedir  a  altres  ajudes.  Tot  s’ha  fet,
absolutament  tot,  en  una  comissió  de  treball  amb  una  representació  de  cinc
empresaris de l’associació d’empresaris del polígon industrial; ací mateix, en el saló
de  plenaris  va  haver  dues  reunions  amb  convocatòria  a  tos  els  empresaris,  i
efectivament  s’ha  detectat  que,  com sempre  mai  poden  vindre  tots,  a  l’hora  de
plasmar la pintura viària ha hagut alguna incidència i ja s’està treballant per vore si
es  pot  rectificar,  i  sobretot  per  analitzar-la.  De qualsevol  forma,  no  tenim  cap
problema, convocarem una comissió informativa i es tractarà allí. Igual com la resta
de precs, com ara allò dels  pegats pediàtrics, supose que el regidor de Sanitat es
posarà amb seguretat per a vore què passa. En qualsevol cas, la resta de preguntes si
s’han quedat pendents les contestarem per escrit. S’ha sentit al·ludida?”

 Sra. Pastor Bolo: “Per la no al·lusió; ja no em val, perquè segurament el 26 o 27 es
firmarà  el  contracte  i  el  30  entrarà  la  factura.  Per  tant,  s’ha  fet  la  feina  sense
contracte, perquè com no he vist cap contestació per part de qui pertoca, entenc que
la feina, com hem dit, s’ha fet sense contracte.”

 Sr. alcalde: “En qualsevol cas, li contestarem per escrit. I vosté, ja li hem contestat,
Sr. Salazar.”

 Sr. Salazar Cuadrado: “Era per a felicitar el Nadal.”

 Sr. alcalde: “Ara ens felicitem el Nadal. Donem per felicitat el Nadal.”

I  no  havent  més  assumptes  a  tractar,  el  senyor  president  alça  la  sessió  a  l’hora
assenyalada a l’encapçalament; de tot el que com a secretària done fe.

 Vist i plau
El president
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